
 
ACTA PLE NUM. 1/94 

 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE EN  PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 31 DE GENER DE 1994. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores  del  
dia trenta-u de gener  de  mil  nou-cents noranta-quatre, es reuneixen a la 
Sala de Sessions d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de  l'Ajuntament  Ple  que  a  continuació   es relacionen,  
en  sessió ordinària i  primera  convocatòria, sota la Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi, la SecretàrIa General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
  
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 



Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sr.  Josep Nogué i Felip 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antoni Recort i García 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Amador Rosas Outes 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Yolanda Piedra i Mañes 
 
 
No hi assisteix 
 
Sr.  Miquel Martí i Solé 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'Ordre del dia i que són els següents: 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 1.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords  de  la  
Comissió de Govern  que  a  continuació  es relacionen 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna,  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 



de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 Sessió celebrada el dia 29 de desembre de 1993 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 "Vista la petició formulada per l'empresa  COMPAÑIA CATALANA 
DE SERVICIOS, S.A., de revisió definitiva de preus de  la  contracta de 
prestació dels  serveis  de  recollida d'escombraries, neteja viària i 
clavagueram corresponent al període gener-desembre de 1.992. 
 
 Atès que la Comissió de Govern en sessió  celebrada el  26  de  maig  
de 1992 va  aprovar  els  coeficients  de revissió de precus a compte de la 
liquidació definitiva per l'any  1992,  fixant-los  en  1'124326  per  la   recollida 
d'escombraries domiciliàries, 1'28926 per la neteja  viària i 1'27380 per la 
neteja de clavegueram. 
 
 Atès  així  mateix que el Ple  de  l'Ajuntament  en sessió  celebrada  
el 22 de juliol de 1992 va  acordar  amb efectes del primer de juny del mateix 
any la modificació de la  contracta adjudicada per ampliació de prestacions i  
va aprovar com a conseqüència els nous coeficients  aplicables a  la fòrmula 
polinòmica de revissió de preus a  partir  de l'esmentada modificació. 
 
 Vistos els informes emesos al respecte pel Cap  del Departament   
de   Serveis,   Cap   del   Departament    de Contractació-Patrimoni   visat  per  
la  Secretària  i   la Intervenció Municipals. 
 
 Atès que l'adopció del present acord és competència d'aquesta 
Comissió de Govern, en virtut de les  delegacions acordades   per  aquest  
Ajuntament,  en  sessió   plenària celebrada  el  dia 30 de juliol de 1991, el  
Ponent  de  la Comissió  de  Règim  Interior i Governació,  proposa  a  la 
Comissió de Govern l'adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
 Primer.-   Aprovar la revisió definitiva  de  preus corresponent  al  
període  gener-desembre de  1992,  de  la contracta   de   prestació  dels   
serveis   de   recollida d'escombraries,  neteja  viària i  clavegueram,  
adjudicada conjunta i solidàriament a Compañia Catalana de  Servicios, S.A.  i  
Fomento de Obras y Construcciones,  S.A.,  per  un import total de 
6.146.970,- ptes. de les quals  3.317.656,- ptes. ho són en concepte de neteja 
viària i 475.464,- ptes. en   concepte   de  neteja  de   Clavegueram,   havent   
de certificar-se  en conseqüència les esmentades quantitats  a favor de 



l'adjudicatària dels serveis. 
 
 Segon.-  Donar compte al Ple de  l'Ajuntament  dels acords que 
antecedeixen." 
 
 
 Tot  seguit,  se sotmet a votació  l'acord,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 
 - Decret número 4.700/93 de data 31 de desembre. 
 
 "Vist  l'expedient  instruït  per  la  contractació directa de 
l'assistència técnica  per l'elavoració II  Fase enquesta de Salut en la població 
de Cornellà, així con  els informes del Vicesecretari i l'Interventor Mpal. 
 
 Atès que l'òrgan competent per l'adjudicació és  el Ple  de  
l'Ajuntament  i donada la  urgència  per  la  seva inmediata  adjudicació cal 
que es procedeixi per  resolució de  l'Alcaldia a adjudicar-la, sense perjudici de  
que  tal resolució hagi d'esser ratificada pel Ple de l'Ajuntament. 
 En el dia d'avui i en ús de les atribucions que  em confereix l'article 
21.1.i de la Llei 7/1985 de 2  d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.-  Procedir  a la  contractació  directa  de l'assisstència 
técnica per l'elaboració II Fase enquesta de salut en la població de Cornellà. 
 
 Segon.-  Aprovar  el Plec  de  Clàusules  Econòmic-Administratives  
particulars de l'esmentat  contracte,  que són les següents: 
 
 1.-  DEFINICIO DE L'OBJECTE DEL CONTRACTE I DE  LES SEVES    
CARACTERISTIQUES:    Contractació    directa    de l'assistència tècnica per 
l'elavoració II Fase enquesta  de salut en la població de Cornellà. 
 



 Es objecte del present contracte la realització  de la  II Fase de 
l'Enquesta de Salut a la ciutat de  Cornellà de  Llobregat ajustat a les 
característiques  del  projecte que  s'acompanya, segons els terminis de l'acord  
establert entre  l'Ajuntament de Cornellà i la Fundació Agustí  Pí  i Sunyer. 
 
 Els qüestionaris i la base da dades resultants serà de  propietat  de 
l'Ajuntament de Cornellà que  es  reserva així  mateix el dret d'explotació i 
publicació. En cas  que l'Ajuntament  publiqui  o  difundeixi  per  qualsevol  
medi l'enquesta  es compromet a fer constar de manera  destacada al 
contractista com realitzador del treball de camp. 
 
 2.- TERMINI D'EXECUCIO I POSSIBILITAT DE PRORROGA:  
  4 mesos 
 
 3.- TERMINI DE GARANTIA: no procedeix. 
 
 4.-  CONDICIONS QUE HA DE  COMPLIR  L'ADJUDICATARI: 
solvència tècnica 
 
 5.- PRESSUPOST MAXIM: 6.452.150.- ptes 
 
 6.- FORMA DE PAGAMENT DEL PREU: 3.200.000.- ptes. a l'inici  
del treball i 3.252.150,- ptes. a la  finalització dels treballs previ informe tècnic 
en ambdós casos. 
 
 
 7.- PARTIDA PRESSUPOSTARIA AMB CARREC A LA QUAL  ES 
CONSIGNA LA DESPESA: 31 413 22706 
 
 8.- TERMINI DE PRESENTACIO D'OFERTES: no procedeix. 
 
 Tercer.- Adjudicar els esmentats treballs a  INSTITUT D'ESTUDIS 
METROPOLITANS DE BARCELONA  per un pressupost de 6.452.150,- ptes. 
 
 Quart.-  Eximir al contractista de la prestació  de la fiança donada 
l'índole dels treballs adjudicats. 
 
 Cinquè.- Donar compte del present Decret al Ple  de l'Ajuntament 
per a la seva ratificació." 
 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 



 - Decret 4.702/93 de data 31 de desembre de 1.993. 
 
 "Vistes les actes dels Tribunals que han jutjat els concursos-
oposicions  per proveir en propietat  les  places vacants  en la Plantilla 
Orgànica de  funcionaris  incloses dintre  de l'Oferta Pública d'Ocupació 
d'enguany,  que  mes endavant es detallarà, així com els informes emesos per 
les diferentes Prefactures en compliment del que es disposa  en les  Bases 
Generals que han regit els esmentats  concursos-oposicions i dels quals es 
desprèn que els aspirants  aprovats compleixen amb tots el requisits que 
s'exigian en  les esmentades bases. 
 
 Fent  ús  de  les  atribucions  que  em   confereix l'article 21 de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.-   Nomenar funcionaris de carrera  als  següents aspirants 
perquè ocupin en propietat les places  que tot seguit es relacionen: 
 
 
PLACES 
 
1 TECNIC DE GRAU MIG D'ADMINISTRACIO GENERAL: 
 Sra. Nuria Alvarez Fustes 
 
 
3 ADMINISTRATIUS D'ADMINISTRACIO GENERAL: 
 Sra. Elisa Gracia Cortijo 
 Sra. Francisca Lucas Rios 
 Sra. Isabel Rubio Vázquez 
 
 
1  TECNIC AUXILIAR D'ADMINISTRACIO  ESPECIAL,  ESPECIALITAT 
PROGRAMADOR: 
 Sr. Juan Carlos Marcuello Monzón 
 
 
1  SERGENT  DE  LA GUARDIA URBANA, DE  LA  SOTS  ESCALA  DE 
SERVEIS ESPECIALS: 
 Sr. Segundo Poblador Trinidad 
 
 
1 CAPORAL DE LA GUARDIA URBANA DE LA SOTS DE SERVEIS  ESPECIALS 
 Sr. José Orellana Soriano 
 



 
4 AUXILIARS D'ADMINISTRACIO GENERAL: 
 Sra. Lourdes Bravo Gimeno 
 Sra. Marina Cantavella Betes 
 Sra. Amparo Moragrega Corona 
 Sra. Inmaculada Tarrés Llovera 
 
 
2 SUBALTERN D'ADMINISTRACIO GENERAL: 
 Sr. René Alberto Martínez Jara 
 Sr. David Francisco Medina Cobo 
 
 Segon.-   Nomenar  funcionaris  en  practicas   als següents 
aspirants perquè ocupin les places que tot  seguit es relacionen: 
 
PLACES 
 
1 TECNIC D'ADMINISTRACIO GENERAL: 
 Sr. Antonio Martín Civantos 
1 AUXILIAR D'ADMINISTRACIO GENERAL: 
 Sra. Esther Fabregat Lapuente 
 
 
 Tercer.-  Concedir  als aspirants esmentats  en  el punt  anterior  
un termini de trenta dies  naturals  perquè prenguin  possessió dels respectius 
carrecs de  conformitat del que disposa la normativa vigent. 
 
 Quart.-  Deixar desertes les places que  a  continuació  es  detallen,  
per  les  raons  que  així   mateix d'especifiquen: 
 
PLACES                                   MOTIU 
 
1 TECNIC SUPERIOR D'ADMINISTRACIO   No haver superat els  
ESPECIAL, ESPECIALITAT ARQUITECTE   aspirants el concurs-  
SUPERIOR.                              oposició. 
 
 
1 TECNIC MIG D'ADMINISTRACIO ESPE-  No haver superat els 
CIAL, ESPECIALITAT GESTIO CADASTRAL.aspirants el concurs- 
                                        oposició. 
            
 
 Cinquè.-  Publicar els esmentats nomenaments en  el Butlletí  
Oficial de la Província i en el Diari Oficial  de la Generalitat. 
  



 Sisè.-  Donar  compte del contingut de  la  present resolució a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal en  la primera sessió que celebri." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  pren  la paraula  el  Regidor  
del  Grup Municipal  de  CiU, senyor Antoni Recort i  García,  per  a preguntar  
si  s'inclou una plaça  de  sergent,  contestant sobre  això el senyor Balmón 
que efectivament s'inclou  una plaça  per  la  vacant produïda com a  
conseqüència  de  la defunció del senyor Egea, plaça que es cobrirà pel 
procediment de promoció interna. 
 
 Seguidament  pren de nou la paraula el Regidor  del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Recort i García, per a preguntar si aquest 
sergent substitueix el senyor  Aguilar, manifestant  sobre això el senyor 
Balmón que no, perquè  la plaça del senyor Aguilar és d'Intendent Major.   
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 -Decret número 4.073/93 de data 31 de desembre. 
 
 "Vistes les actes dels Tribunals que han jutjat els concursos-
oposicions  per proveir les places vacants  a  la Plantilla  Orgànica de personal 
laboral incloses dintre  de l'Oferta  Pública d'Ocupació d'enguany que més  
endavant  e detallaran. 
 
 Vistos  els  informes  emesos  pels  seus  Caps  en compliment del 
que es disposa en les Bases Generals que  ha regit  els  esmentats Concursos-
Oposicions  dels  quals  es despren  que  els aspirants aprovats  compleixen  
tots  els requisits que s'exigien en les esmentades Bases. 
 
 Fent  ús  de  les  atribucions  que  em   confereix l'article 21 de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Autoritzar la contractació indefinida dels aspirants 
proposats que tot seguit s'indiquen perquè ocupin les places que a continuació 
es relacionen: 
 
PLACES: 
 



1 DIRECTOR DEL CENTRE CIVIC: 
 - Enric Eduard Termens López 
 
1 ENCARREGAT: 
 - Julio Dario Macias Alberca 
 
1 PEO ORDINARI: 
 - Marcos Balboa Germán 
 
 
1 EDUCADOR DE CARRER: 
 - Sonia Casaus Sanrama 
 
 Segon.-  Autoritzar la contractació  de  l'aspirant que tot seguit es 
relaciona, per servei determinat i per un període de sis mesos, en compliment 
del que s'estableix  en les Bases Generals i de conformitat al que disposa el 
Reial Decret 2104/84, de 21 de novembre: 
 
1 ASSISTENT SOCIAL: 
 - Rosa Ma. Román Vázquez 
 
 Tercer.-  Deixar  desertes les places  que  a  continuació es detallen 
per les raons que així mateix  s'especifiquen: 
 
PLACES                                 MOTIU 
 
1 OFICIAL 1a. PALETA           No haver superat l'aspirant 
                                 presentat el Concurs-Oposició 
                                 convocat. 
 
1 OFICIAL 2a. MAGATZEM        No haver-se presentat cap as- 
                                 pirant  al   Concurs-Oposició 
                                 convocat. 
 
2  EDUCADOR DE CARRER         No haver superat  els  aspi 
                                 rants presentats el  Concurs- 
                                 Oposició convocat. 
 
 
 Quart.-  Concedir  als aspirants esmentats  en  els punts  anteriors 
un termini de trenta dies naturals  perquè preguin  possessió dels respectius 
càrrecs  de  conformitat amb el que disposa la Normativa vigent. 
 
 Cinquè.- Publicar les esmentades contractacions  en el  Butlletí 
Oficial de la Província i en el Diari  Oficial de la Generalitat. 



 
 Sisè.-  Donar  compte del contingut de  la  present resolució a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal en la primera sessió que es celebri." 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 - Decret número 4.705/93 de data 31 de desembre. 
 
 "Vist  el  conveni subscrit amb el  Departament  de Política 
Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya,  relatiu  a l'oficina 
de  rehabilitació  d'habitatges  en aquest municipi, així com la necessitat de  
contractar temporalment a un Arquitecte Tècnic per destinar-lo a les funcions 
tècniques de l'esmentada oficina. 
 
 Atesa  l'urgència  en  cobrir  l'esmentat  lloc  de treball. 
 
 Aquesta Alcaldia fent ús de les atribucions que  li confereix l'article 
21 de la Llei 7/1985, 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.-  Aprovar la convocatòria per  cobrir  temporalment un lloc 
de treball d'Arquitecte Tècnic,  especialista  en la rehabilitació d'habitatges, 
que es regirà  per les Bases que s'adjuten a la present resolució. 
 
 Segon.- Donar compte de la present resolució al Ple Municipal per 
la seva ratificació, en la primera sessió que celebri." 
 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats 
 
 
 - Decret número 70/94 de data 5 de gener. 
 
 "Vist   que   existeix   una   vacant   de   Tècnic d'Administració 
General, així com la necessitat de  cobrir-la temporalment. 
 
 Aquesta Alcaldia fent ús de les atribucions que  li confereix l'article 
21 de la Llei 7/1985, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.- Aprovar la convocatoria per cobrir  temporalment una 
plaça de Tècnic d'Administració General  vacant a la Plantilla General 



d'aquesta Corporació, que es  regirà per les Bases que s'adjunten a la present 
resolució. 
 
 Segon.- Donar compte de la present resolució al Ple Municipal per 
la seva ratificació, en la primera sessió que celebri." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  Senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  pren  la  paraula  el  Regidor  
del  Grup Municipal  CiU,  senyor  Antoni  Recort  i  García,  per  a preguntar  
si  la  senyora Isabel  Vilalta  se  n'ha  anat, manifestant  sobre  això  el senyor 
Balmón  que  se  li  ha concedit l'excedència a petició pròpia. 
 
 En  relació amb aquest punt pren de nou la  paraula el  senyor 
Antoni Recort i García per a preguntar si  passa sempre  això, contestant el 
senyor Alcalde,  Jose  Montilla Aguilera,  de forma afirmativa, i assenyalant  
que  aquesta funcionària ja tenia compatibilitat per a l'exercici de  la seva 
professió en un despatx, i ara ha decidit dedicar-s'hi plenament. 
 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabenats. 
 
 
 
 - Decret número 158/94 de data 14 de gener. 
 
 "Vist  el  conveni subscrit amb el  Departament  de Política 
Territorial i Obres Públicas de la Generalitat  de Catalunya,  relatiu  a l'oficina 
de  Rehabilitació  d'Habitatges  en aquest municipi, així com la necessitat de  
contractar temporalment a un Auxiliar Administratiu per cubrir aquest servei. 
 
 Atés el resultat de les darreres proves realitzades d'Auxiliar  
Administratiu  per  la  provissió  d'una  plaça d'Auxiliar Administratiu en 
l'Institut Municipal d'Esports, corresponents  a l'Oferta d'Ocupació Pública 
dels  esmentat Organismes Autònoms de 1993, en la qual no va ser proposada 
la  contractada laboral temporal En Maria Montserat  Romero Gallardo. 
 
 Atés que el servei determinat assenyalat  estableix una   durada  
d'un  any,  tenint  previst   que   finalitzi inicialment el mateix el 15 de 
desembre de 1994. 
 
 Atés el que preveu l'article 1 a de la Reial Decret 2104/1984, de 21 
de novembre. 
 



 Atés  el  que  preveuen els articles 19  i  20  del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Aquesta Alcaldia fent ús de les atribucions que  li confereix l'article 
21 de la LLei 7/1985, 
 

H A    R E S O L T 
 
 Primer.- Autoritzar la contractació temporal  laboral pel servei 
determinat del Servei de Rehabilitat d'Habitatges,  pel període comprés entre el 
4 de gener al  15  de desembre de 1994, de Maria Montserrat Romero 
Gallardo,  en qualitat d'Auxiliar Administratiu. 
 
 Segon.-  Establir la denominació, descripció i  les retribucions  
corresponents a un Auxiliar  Administratiu  I dintre del Catàleg de Llocs de 
Treball d'aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.-  Donar compte de la present  resolució  al Ple Municipal 
per la seva ratificació, en la primera sessió que celebri." 
 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret número 159/94 de data 14 de gener. 
 
 "Vista  la  sol.licitud de l'empresa  FCC  Y  MEDIO AMBIENTE,  
SOCIEDAD ANONIMA d'abonament de les  diferències produides des d'el mes 
de gener fins el mes de març de 1993 en  concepte  de diferència entre el 
cànon  facturat  i  el cànon actualitzat corresponent a la contracta de  
prestació del  servei de neteja d'escoles i edificis  municipals  pel que  fà  
referència tant a la contracta inicial com  a  les ampliacions  de la mateixa 
corresponents a la  Piscina  Millas, Col.legi Públic Sant Miquel i Col.legi Públic 
Almeda. 
 Vist  que  la Comissió de Govern de data de  26  de maig  de  1993  
va acordar aprovar els  coeficients  Kt  de revissió de preus a aplicar en el 
període comprès entre l'1 d'abril de 1992 i març de 1993 així com a 
l'abonament a FCC Y  MEDIO  AMBIENTE,  SOCIEDAD ANONIMA de  la  
quantitat  de 31.924.404.- pessetes en concepte de revissió definitiva de preus  
com a conseqüència de l'aplicació  dels  coeficients esmentats  durant el 
període abril 92-desembre  92  restant pendent  l'abonament  de les 
certificacions  de  revissions corresponents al període gener-març de 1993. 
 
 Vistos els informes emesos al respecte pels  Departaments de 



Serveis, Contractació-Patrimoni i la Intervenció Municipal. 
 
 En el dia d'avui i en ús de les atribucions que  em confereix l'article 
21.1.i de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local i 
donant execució  a l'esmentat  acord  de la Comissió de Govern de data  26  de 
maig de 1993, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.- Aprovar l'abonament a FCC Y MEDIO AMBIENTE 
SOCIEDAD  ANONIMA adjudicatària de la contracta  de  neteja d'escoles  i  
edificis  públics abans GENERAL  DE  OBRAS  Y SERVICIOS, SOCIEDAD 
ANONIMA de la quantitat de  4.291.942.-pessetes,  segons es detalla a 
continuació en  concepte  de l'aplicació  dels coeficients, aprovats per la 
Comissió  de Govern  en sessió celebrada el 26 de maig de 1993 als  imports 
certificats durant el període comprès entre el mes de gener i el mes de març de 
1993: 
 
Contracta inicial:             3.852.930.- ptes. 
Piscina Millas:       130.363.- ptes. 
C.P. Sant Miquel:       181.611.- ptes. 
C.P. Dolors Almeda:                127.038.- ptes. 
 
    TOTAL:  4.291.942.- ptes. 
 
 Segon.- Donar compte d'aquesta Resolució al Ple  de l'Ajuntament 
en la propera sessió que se celebri." 
 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 - Decret número 176/94 de data  18 de gener. 
 
 
 "El passat 31 de desembre de 1993 mitjançant Decret núm.  4700  
aquesta  Alcaldia va  resoldre  procedir  a  la contractació directa de 
l'assistència técnica per  l'elaboració de la  II Fase d'una enquesta de salut en 
la població de  Cornellà  amb  l'Institut  d'Estudis  Metropolitans  de Barcelona 
per un pressupost de 6.452.150.- pessetes. 
 
 Per una errada de transcripció es va consignar  que el  termini  
d'execució dels treballs adjudicats era  de  4 mesos  que d'acord amb les 
condicions generals  haurien  de finalitzar  el 31 de març quan en realitat la 
vigència  del contracte  abarcaria  fins  el  31  de  desembre  de  1994, 



procedint per tat la rectificació de l'errada comesa. 
 
 Per  tot lo exposat aquesta Alcaldia en ús  de  les atribucions  que  
em confereix l'article 21.1  de  la  Llei 7/1985  de  2  d'abril, Reguladora de les  
Bases  de  Règim Local, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.-   Rectificar,  l'errada  de   transcripció comesa  en el punt 
2 de l'acord segon de la Resolució  d'aquesta  Alcaldia núm. 4700 de data 31 
de desembre  de  1993 que va aprovar el Plec de Condicions Particulars que  
havia de  regir  la  contractació de  l'assistència  tècnica  per l'elaboració  de la 
II fase d'una enquesta de salut en  la població de Cornellà així com la seva 
adjudicació a l'Institut d'Estudis Metropolitans de Barcelona en el sentit  de 
que el termini d'execució dels treballs encomenats finalitza  el  31  de  
desembre de 1994 i no el  31  de  març  com erròniament figurava consignat a 
l'esmentada Resolució. 
 
 Segon.-  Donar compte del present Decret al Ple  de l'Ajuntament 
per a la seva ratificació." 
 
 
 Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla   
Aguilera,  per  a  plantejar  que  el  debat   i l'explicació dels punts 3, 4 i 5 de 
l'Ordre del Dia, donada la seva incidència, sigui conjunt.  
 
 
 
 
 3.-  Adjudicar  a "FCC MEDIO  AMBIENTE  S.A.",   el contracte  
de  prestació del servei de neteja  d'escoles  i edificis públics, zona A 
(districtes 5 i 6). 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist    l'expedient   instruït   per    adjudicar, mitjançant  concurs,  
el  servei  de  neteja  d'escoles   i dependències  municipals, zona A, que 



correspon  funcionalment als districtes 5 i 6. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes han  presentat 
proposicions les empreses PULIM,  S.A.,  FCC MEDIO  AMBIENTE, S.A., 
LIMSERCO, S.L., i SUPERNET, S.A,  de les quals en l'Acte d'Obertura de 
Pliques  celebrada el  29 de  desembre de 1993, davant la Mesa de  
Contractació  convocada als efectes, es va excloure la presentada per  
LIMSERCO, S.L, per manca dels documents essencials exigits pel Plec  de 
Condicions del concurs, essent declarades  admeses les  presentadas per 
PUBLIM, S.A., F.C.C.  MEDIO  AMBIENTE, S.A.  i SUPERNET, S.A., les quals 
previa subsanació, en  el termini  atorgat, dels defectes materials observats  en  
la documentació  aportada per PUBLIM, S.A. i  SUPERNET,  S.A., varen  esser 
trameses als serveis municipals, competents  a fi  de què informessin d'acord 
amb els criteris que  havien de  regir  la licitació definits a l'article  22  del  
Plec Tècnic de Condicions aprovat. 
 
 Vist  l'informe  emès al respecte pel Cap  del  Departament  de  
Serveis del que resulta que la   oferta  més avantatjosa per aquest Ajuntament  
d'acord amb els criteris esmentats, a l'article 22 del Plec de Condicions 
Tècniques, és la formulada per F.C.C. MEDIO AMBIENTE, S.A., la qual té la 
millor qualitat tècnica, experiència notable, molt  bona explicació  dels 
mitjans, fent esmena a les  instal.lacions fixes  a  Cornellà,  l'organització dels  
serveis  es  molt explícita, son suficients els mitjans disponibles en  casos 
d'emergència, situats a mens de 25 Km, té referències  molt bones i 
experiència suficient en la prestació dels  serveis objecte de contracte, fa 
referència a la informatització  i si bé no és la oferta econòmicament més baixa 
s'ha  valorat tècnicament  per sobre de la més econòmica  presentada  per 
SUPERNET,  S.A.,  per quant aquesta última  empresa  si  bé aporta  com  a  
millora del servei el  control  de  mostras bacteriològiques de cadascun dels 
centres de risc, la  seva experiència com a empresa en neteja diaria en  
dependències i col.legis ho és en Ajuntaments molt més petits que  Cornellà; 
no es concreta dins dels mitjans Grals. de l'empresa quins  són els que es 
destinen a Cornellà , ni es parla  de les instal.lacions fixes ubicades a la 
ciutat; l'organització  dels  serveis  és poc explícita; no es  fa  esment  al 
personal i mitjans eventuals que es podrien posar a  disposició  de la contracta 
en casos especials  o  d'emergència, situats  a  menys  de 25 Km, no  justifica  
referències  de solvencia  econòmica  i no contempla  l'informatizació  del 
servei. 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A  C  O  R  D  S 
 
 Primer.- Adjudicar a l'Empresa F.C.C. MEDIO AMBIENTE,  S.A.,  el 
contracte de prestació de servei  de  neteja d'escoles i dependències 



municipals, Zona A que correspont funcionalment als  districtes 5 i 6 per un 
pressupost total anyal  de 96.187.290.- ptes. amb extricta subjecció  a  les 
condicions aprovades en sessió plenària de 27 d'octubre  de 1993  i   a  la seva 
oferta, pel període  de  quatre  anys, comptats a partir de l'1 de febrer de 1994. 
 
 Segon.-  Fixar  la fiança definitiva que  haurà  de satisfer el 
contractista, de conformitat al Plec de Condicions,  en  la quantitat de  
3.847.492,-  ptes.  que  haurà d'ingressar en la Tresoreria Municipal, en el 
termini de 10 dies  a  comptar del següent a la recepció  de  la  present 
notificació  transcorreguts  els quals sense  que  ho  hagi efectuat restarà 
sense efecte l'adjudicació, de conformitat amb allò que preveu l'article 46.3 del 
Reglament de Contractació de les Corporacions Locals. 
 
 Tercer.- Facultar al senyor Alcalde en Josep Montilla  Aguilera per 
a la firma de quants documents públics  i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords  que antecedeixen. 
 
 Quart.- Notificar aquests acords a les empreses que han  pres part 
a la licitació, i que es relacionen  a  continuació, les quals podran retirar la 
garantia  provisional d'import   de 2.000.000,- ptes constituida a la  Tresoreria 
Municipal   per  prendre part en el  concurs  convocat  per l'adjudicació del 
servei: 
 
 - PULIM,S.A. 
 - SUPERNET,S.A." 
 
 
 
 4.-  Adjudicar  a "FCC MEDIO  AMBIENTE,  S.A.",  el contracte  
de  prestació del servei de neteja  d'escoles  i edificis públics, zona B 
(districtes 3 i 4). 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist    l'expedient   instruït   per    adjudicar, mitjançant  concurs,  
el  servei  de  neteja  d'escoles   i dependències  municipals, zona B, que 
correspon  funcionalment als districtes 3 i 4. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes han  presentat 
proposicions les empreses PULIM,  S.A.,  CALIDAD Y SERVICIOS 
INTEGRALES DE LIMPIEZAS, S.L., FCC  MEDIO AMBIENTE,  S.A. i 
LIMSERCO, S.L.,  havent renunciat  l'Empresa  SUPERNET,  S.A.  a la 
participació  en  el  concurs convocat per a la neteja d'aquesta zona B, segons  



resulta de l'Acta d'Obetura de Pliques  celebrada el 29 de desembre de  1993,  
davant  la Mesa de  Contractació  convocada  als efectes. 
 
 Atès  que en aquest mateix acta es va  excloure  la plica  presentada  
per LIMSERCO, S.L. per  manca  dels  documents  essencials  exigits  pel plec  
de  condicions  del concurs,  essent  declarades admeses  les  presentadas  per 
PULIM,  S.A.,  F.C.C.  MEDIO AMBIENTE, S.A.,  i  CALIDAD  Y SERVICIOS 
INTEGRALES DE LIMPIEZA, S.L., les quals,   previa subsanació  en el termini 
atorgat, dels defectes  materials observats  en la documentació aportada per 
PULIM,  S.A.,  i CALIDAD Y SERVICIOS INTEGRALES, S.A. varen èsser   
trameses als  serveis municipals competents a fi de que  informessin d'acord  
amb els criteris que havien de regir la  licitació definits  a  l'article  22 del Plec  
de  Condicions  Técnic aprovat. 
 
 Vist  l'informe  emès al respecte pel Cap  del  Departament  de  
Serveis del que resulta que la   oferta  més avantatjosa per aquest Ajuntament  
d'acord amb els criteris esmentats, a l'article 22 del Plec de Condicions 
Tècniques, és la formulada per F.C.C. MEDIO AMBIENTE, S.A., la qual té una  
bona  qualitat tècnica, l'empresa té  una  experiència notable,  una   molt  
bona explicació  dels  mitjans,  fent esmena  a les instal.lacions fixes a  
Cornellà,  l'organització  dels serveis és molt explícita, els  mitjans  disponibles 
en casos d'emergència situats en menys de 25 Km  són suficients;   té  
referències  molt  bones  i   experiència suficient en la prestació del servei 
objecte de la contrata i si bé no és l'oferta econòmicament més baixa s'ha 
valorat tècnicament  per sobre de la més econòmica  presentada  per CALIDAD 
Y SERVICIOS INTEGRALES DE LIMPIEZA, S.L, per  quant aquesta  última 
empresa si bé aporta millores  progresistes en  el  sector  mitjançant  
l'organització  científica  del treball,  no  justifica  cap  tipus  d'experiència,  no  
fa referència  al personal i mitjans eventuals que es  podrien posar  a  
disposició de la contracta en casos  especials  o d'emergència  situats a menys 
de 25 Km, no justifica com  a tal   empresa  cap  tipus  de  referència  tècnica  
i   les  referències econòmiques són poc explícites. 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A  C  O  R  D  S 
 
 Primer.- Adjudicar a l'Empresa F.C.C. MEDIO AMBIENTE,  S.A.,  el 
contracte de prestació de servei  de  neteja d'escoles i dependències 
municipals, Zona B que  correspont funcionalment  als   districtes 3 i 4 en   la  
seva  oferta variant,  per  un pressupost total anyal   de  50.958.927,- ptes. 
amb extricta subjecció a les condicions aprovades  en sessió  plenària  de 27 
d'octubre de 1993, i   a  la  seva oferta,  pel període de quatre anys, comptats a 
partir  de l'1 de febrer de 1994. 
 



 Segon.-  Fixar  la fiança definitiva que  haurà  de satisfer  el  
contractista,  de  conformitat  al  Plec   de Condicions, en la quantitat de  
2.038.357,- ptes. que haurà d'ingressar en la Tresoreria Municipal, en el 
termini de 10 dies  a  comptar del següent a la recepció  de  la  present 
notificació  transcorreguts  els quals sense  que  ho  hagi efectuat restarà 
sense efecte l'adjudicació, de conformitat amb  allò que preveu l'article 46.3 
del Reglament  de  Contractació de les Corporacions Locals. 
 
 Tercer.-  Facultar  al  senyor  Alcalde  en  Josep Montilla  Aguilera  
per  a la firma  de  quants  documents públics  i privats fossin necessaris per 
a l'execució  dels acords que antecedeixen. 
 
 Quart.- Notificar aquests acords a les empreses que han  pres part 
a la licitació, i que es relacionen  a  continuació, les quals podran retirar la 
garantia  provisional d'import  de 1.000.000,- ptes. constituida a la  Tresoreria 
Municipal   per  prendre part en el  concurs  convocat  per l'adjudicació del 
servei: 
 
 - PULIM, S.A. 
 - CALIDAD Y SERVICIOS INTEGRALES DE LIMPIEZA,S.L." 
 
 
 
 
 5.-  Adjudicar  a "FCC MEDIO  AMBIENTE,  S.A.,"  el contracte  
de  prestació del servei de neteja  d'escoles  i edificis públics, zona c 
(districtes 1 i 2). 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist    l'expedient   instruït   per    adjudicar, mitjançant  concurs,  
el  servei  de  neteja  d'escoles   i dependències  municipals, zona C, que 
correspon  funcionalment als districtes 1 i 2. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes han  presentat 
proposicions les empreses PULIM,  S.A.,  FCC MEDIO  AMBIENTE,  S.A. i 
LIMSERCO, S.L.,  havent  renunciat l'empresa  SUPERNET, S.A., a la 
participació en el  concurs convocat  per a la neteja d'aquesta zona c, segons  
resulta de l'Acta d'Obertura de Pliques celebrada el passat dia  29 de 
desembre de 1993 davant la Mesa de Contractació convocada als efectes. 
 
 Atès  que en aquest mateix acta es va  excloure  la plica   
presentada per LIMSERCO, S.L, per manca dels  documents  essencials exigits 



pel Plec de Condicions  del  concurs, essent declarades admeses les 
presentades per  PULIM, S.A.  i  F.C.C.  MEDIO AMBIENTE, S.A.,  les  quals,  
prèvia subsanació,  en  el termini atorgat, del  defecte  material d'absència  de 
bastanteig del poder aportat  per  l'Empresa PULIM,  S.A., varen esser 
trameses als  serveis  municipals competents a fi de què informessin d'acord 
amb els criteris que  havien de regir la licitació, definits a l'article  22 del Plec 
Tècnic de  Condicions aprovat. 
 
 Vist  l'informe emès al respecte pel Cap  del  Departament  de  
Serveis del que resulta  que  l'oferta  més avantatjosa per aquest Ajuntament  
d'acord amb els  criteris  esmentats,  a  l'article 22  del  Plec  de  Condicions 
Tècniques, es la formulada per F.C.C. MEDIO AMBIENTE, S.A., la qual té la 
millor qualitat tècnica, experiència notable, molt  bona explicació dels mitjans 
que dedicarà al  servei, organització molt explícita, mitjans disponibles 
suficients en  cas  d'emergencia, referències  molt  bones,  contempla 
l'informatizació del servei i a mès a mès presenta l'oferta econòmica més baixa. 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A  C  O  R  D  S 
 
 Primer.- Adjudicar a l'Empresa F.C.C. MEDIO AMBIENTE,  S.A.,  el 
contracte de prestació de servei  de  neteja d'escoles i dependències 
municipals, Zona C que  correspont funcionalment  als   districtes 1 i 2, en  la  
seva  oferta variant per un pressupost total anyal de 76.002.825,- ptes. amb 
extricta subjecció a les condicions aprovades en sessió plenària de 27 
d'octubre de 1993, i  a la seva oferta,  pel període de quatre anys, comptats a 
partir de l'1 de  febrer de 1994. 
 
 Segon.-  Fixar  la fiança definitiva que  haurà  de satisfer  el  
contractista,  de  conformitat  al  Plec   de Condicions, en la quantitat de  
3.040.113,- ptes. que haurà d'ingressar en la Tresoreria Municipal, en el 
termini de 10 dies  a  comptar del següent a la recepció  de  la  present 
notificació  transcorreguts  els quals sense  que  ho  hagi efectuat restarà 
sense efecte l'adjudicació, de conformitat amb  allò que preveu l'article 46.3 
del Reglament  de  Contractació de les Corporacions Locals. 
 
 Tercer.- Facultar al senyor Alcalde en Josep Montilla  Aguilera per 
a la firma de quants documents públics  i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords  que antecedeixen. 
 
 Quart.- Notificar aquests acords a les empreses que han  pres part 
a la licitació, i que es relacionen  a  continuació, les quals podran retirar la 
garantia  provisional d'import  de 2.000.000,- ptes. constituïda a la  Tresoreria 
Municipal   per  prendre part en el  concurs  convocat  per l'adjudicació del 



servei: 
 
 - PULIM, S.A." 
 
 
 En  primer  lloc,  pren la  paraula  el  President-Delegat  de la 
Comissió Informativa de l'Area  d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
senyor Antonio Martínez Flor, per a fer una detallada explicació del contingut 
dels  tres punts, a la qual es posa de manifest que l'import total del tres   
contractes   puja   a  220   milions   de   pessetes aproximadament,   quan   si  
s'hagués  continuat   amb   la contractació  anterior,  per a aquest any  el  seu  
import, comptant la revisió de preus, haurà pujat a 268 milions  de pessetes,  
amb  la  qual  cosa  s'ha  produït  un   estalvi substancial. 
 
 A continuació, pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor  Frederic Prieto i Caballé, el qual, després  de manifestar que aclarit, 
que el cost total  dels tres  contractes  és inferior a l'anterior i  per  tant  ha 
valgut  la pena, pregunta si l'adjudicació dels tres  a  la mateixa empresa 
implica tractar l'empresa de forma separada en  relació  en cada contracte, i 
manifesta  el  President-Delegat  de la Comissió Informativa de l'Area  
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, que el tracte serà únic, però que  
seran tres contractes diferents, ja que ha  estat  una casualitat  que  
l'adjudicació  se  l'emportés  la  mateixa empresa. 
 
 Tot seguit, pren de nou la paraula el Portaveu  del Grup Municipal 
d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé,  per a  manifestar  que  en aquest cas les  
raons  tècniques  de separació  dels tres contractes queden  
infradimensionades, contestant  sobre aquest tema el senyor Martínez que es  
va fer  per raons econòmiques més que tècniques,  perquè  així seria un esperó 
perquè les empreses mitjanes prenessin part i obliguessin les grans a afinar 
els preus. 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyor Antoni  Recort  i  García,  per preguntar  si  en  la forma de  
realització  dels  treballs tindrà dependència un contracte en relació amb els  
altres, per  exemple  en l'horari, i si podran  utilitzar  personal dedicat  a  un  
contracte en altres,  per  exemple  en  els col.legis, contestant sobre això el 
President-Delegat de la Comissió   Informativa   de  l'Area   d'Urbanisme,   
Obres, Manteniment  i Serveis, senyor Antonio Martínez  Flor,  que això  ja  ho  
fan, ja que són zones molt  grans  i  és  un contracte  que  es va ampliant com 
a conseqüència  de  les jubilacions que es van produint del personal de enteja  
de l'Ajuntament. 
 
 A  la  vista  d'això, pren de  nou  la  paraula  el Regidor del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antonio Recort  i García,  i  aclareix  que ell es 



referia  a  interzones,  i constesta   el   senyor  Martínez  que   només   si   
tenen autorització prèvia de l'Ajuntament. 
 
 Tot  seguit,  intervé el  President-Delegat  de  la Comissió   
Informativa  de  l'Area  de  Règim  Interior   i Governació,  senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per  assenyalar que  aquesta  circumstància ja es dóna dins  
d'una  mateixa zona  en  la qual hi ha mobilitat de personal. A  la  vista d'això 
pren de nou la paraula el Regidor del Grup Municipal de  CiU,  senyor Antoni 
Recort i García, per  preguntar  si també  succeeix  entre diferents zones, i  
manifesta  sobre això el senyor Martínez que en principi no. 
 
 Finalment  pren  la paraula el  Portaveu  del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que  la  seva preocupació era 
que  l'adjudicatari  fos  una empresa  solvent  per seguretat dels treballadors,  
per  la qual  cosa i tenint en compte que s'ha aconseguit  abaratir els costos, 
al seu parer li sembla perfecte. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i es aprovat per 
unanimitat dels assitents. 
 
 
 
 
 6.-  Prorrogar durant els mesos de gener a març  el contracte   
de  subministrament  del   Butlletí   Municipal "Cornellà informa". 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  la  proposta  del Cap  del  Departament  de Premsa  i  
Comunicació  per a procedir a  la  pròrroga  del contracte   de  
subministrament  del   Butlletí   Municipal "Cornellà  Informa"  per la seva 
realització  i  impressió, adjudicat  amb T.G. ALFADIR, S.A., segons acord del 
Ple  de l'Ajuntament en sessió celebrada el 27 de gener de 1993. 
 
 Vist   així  mateix  el  Plec  de  Condicions   del contracte i els 
informes del Cap de  Contractació-Patrimoni i la Intervenció Municipal emesos 
al respecte es proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Prorrogar  per un període de 3  mesos,  a comptar des de 
l'1 de gener fins al 31 de març de 1994,  el contracte de subministrament del 
Butlletí Municipal  "Cornellà Informa" per a la seva realització i impressió  



adjudicat a T.G. ALFADIR, S.A. segons acord de l'Ajuntament Ple en  sessió 
celebrada el 27 de gener de 1993, per  un  pressupost de 3.479.590,- ptes. 
 
 Segon.-  Facultar al senyor Alcalde en  Josep  Montilla  Aguilera per 
la firma de quants documents públics  i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords  que antecedeixen." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del   punt  feta  
pel  President-Delegat  de  la   Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim  
Interior  i  Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, ampliada pel senyor 
Alcalde, el qual pren la paraula per manifestar que l'Ajuntament  és conscient  
que  el  mercat va a la baixa i per  tant  o  el butlletí costa menys o ha de tenir 
més pàgines, se sotmet a votació  el  dictament, i es aprovat  per  unanimitat  
dels assistents. 
 
 
 
 
 7.-  Aprovar el Plec de Condicions que ha de  regir la 
contractació de l'assitència tècnica pel manteniment del Parc  de Can 
Mercader i adjudicar el contracte  a  "TECSAL, S.A.". 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista   la   proposta  que   formula   l'Area   de Manteniment  
relativa a la contractació directa del  servei de  manteniment del Parc 
Mercader amb la  Societat  TECSAL, S.A. 
 
 Vist l'informe emès al respecte pel Departament  de Contractació-
Patrimoni,  visat per la Secretària Gral,  del que  resulta que, per aplicació 
directa d'allò que  disposa l'article 9 b) del Decret 1005/1974 de 4 d'abril, 
regulador dels contractes d'assistència Tècnica i analògica de  l'article  8 del 
Decret 238/1987, de 20 de juliol, així com  en virtut  d'aplicació directa de 
l'article 106 de la  Ley  de Contratos  del Estado, pot aquest Ajuntament,  
d'una  part, contractar directament el servei de manteniment amb TECSAL, 
S.A., atesa la naturalesa especial de la Societat, la  seva carència  d'ànim  de 
lucre i l'interés públic  inherent  la finalitat  que persigueix, consistent en 
l'integració  dels disminuits  al  món laboral, i d'altra part, eximir  de  la 
classificació  al contractista per les mateixes  raons  esgrimides d'interés 
públic que motiven la contractació. 
 
 Atès l'acord plenari adoptat per aquest  Ajuntament el  13  de 



desembre de 1991 que va declarar a  la  societat TECSAL, S.A. exenta de la 
prestació de fiances o  garanties en  tots els contractes que puguès  subscriure 
en el  futur amb  aquest  Ajuntament,  ja foren de  gestió  de  serveis, 
subministraments o assistència tècnica. 
 
 A  la vista de l'exposat, aquesta Alcaldia  proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Procedir  a la  contractació  directa  de l'assistència  
tècnica per la prestació del servei de  manteniment del Parc de Can Mercader. 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Clàusules  Administratives Particulars 
del contracte que són les següents: 
 
 
 1.-  DEFINICIO DE L'OBJECTE DEL CONTRACTE I DE  LES SEVES 
CARACTERISTIQUES 
 
 Assistència tècnica per la prestació del servei  de manteniment del 
Parc Can Mercader. 
 
 2.- TERMINI D'EXECUCIO I POSSIBILITAT DE  PRORROGA: 12 
mesos a contar de l'1 de gener de 1994. 
 
 3.- TERMINI DE GARANTIA: no procedeix. 
 
 4.-  CONDICIONS QUE HA DE  COMPLIR  L'ADJUDICATARI: 
Solvència tècnica. 
 
 5.- PRESSUPOST MAXIM 
 
 El  pressupost  que haurà de servir de  base  a  la contractació té 
com a màxim un límit de 27.353.800.- ptes. 
 
 6.- FORMA DE PAGAMENT DEL PREU 
 
 Mitjançant   la  presentació  de  la   corresponent factura. 
 
 7.- PARTIDA PRESSUPOSTARIA AMB CARREC A LA QUAL  ES 
CONSIGNA LA DESPESA 
 
 Existeix crèdit fins al màxim assenyalat amb càrrec a la partida 53 
432 22722 del Pressupost General de 1994. 



 
 8.- TERMINI DE PRESENTACIO D'OFERTES 
 
 No procedeix. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Prescripcions Tècniques del contracte. 
 
 Quart.-  Adjudicar  directament el contracte  a  la Societat  TECSAL, 
S.A. per un pressupost  de  27.353.800.- ptes. 
 
 Cinquè.- Eximir al contractista de la classificació exigida  per  a 
contractar a la vista de la  naturalesa  de l'entitat,  carència  d'ànim de lucre i  
fonamentalment  en base a l'interés públic que motiva la contractació. 
 
 Sisè.- De conformitat amb l'acord plenari de 13  de desembre  de  
1991, declarar exent al  contractista  de  la constitució  de fiança per a 
respondre del  compliment  del contracte. 
 
 Setè.-  Facultar al senyor Alcalde per la firma  de tots  els 
documents necessaris per l'execució  dels  acords que antecedeixen." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i es aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 8.- Aprovar el Plec de Condicions que han de  regir la 
contractació de l'assitència tècnica pel manteniment  de les zones verdes 
dels polígons Femades-Almeda. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la proposta que formula l'Area de  Manteniment relativa a la 
contractació directa el servei de neteja de les zones verds i l'entorn general del 
Polígon  Famades-Almeda, amb TECSAL, S.A. 
 
 Vist l'informe emès al respecte pel Departament  de Contractació-
Patrimoni,  visat per la SecretÀria Gral,  del que  resulta que, per aplicació 



directa d'allò que  disposa l'article 9 b) del Decret 1005/1974 de 4 d'abril, 
regulador dels contractes d'assistència Técnica i analògica de  l'article  8 del 
Decret 238/1987, de 20 de juliol, així com  en virtut  d'aplicació directa de 
l'article 106 de la  Ley  de Contratos  del Estado, pot aquest Ajuntament,  
d'una  part, contractar directament el servei de manteniment amb TECSAL, 
S.A., atesa la naturalesa especial de la Societat, la  seva carència  d'ànim  de 
lucre i l'interés públic  inherent  la finalitat  que persigueix, consistent en 
l'integració  dels disminuïts  al  món laboral, i d'altra part, eximir  de  la 
classificació  al  contractista  per  les  mateixes   raons esgrimides d'interés 
públic que motiven la contractació. 
 
 Atès l'acord plenari adoptat per aquest  Ajuntament el  13  de 
desembre de 1991 que va declarar a  la  societat TECSAL, S.A. exenta de la 
prestació de fiances o  garanties en  tots els contractes que puguès  subscriure 
en el  futur amb  aquest  Ajuntament,  ja foren de  gestió  de  serveis, 
subministraments o assistència tècnica. 
 
 A  la vista de l'exposat, aquesta Comissió  proposa al Plè de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Procedir  a la  contractació  directa  de l'assistència  
tècnica per la prestació del servei  per  la  neteja  de les zones verds i l'entorn 
general del  Polígono Famades-Almeda. 
 
 Segon.-  Aprovar el Plec de  Clàusules  Administratives Particulars 
del contracte que són les següents: 
 
 1.-  DEFINICIO DE L'OBJECTE DEL CONTRACTE I DE  LES SEVES 
CARACTERISTIQUES 
 
 Contractació  directa de l'assistència tècnica  per la  neteja  de les 
zones verdes i de l'entorn  general  del Polígon Famades-Almeda. 
 
 2.- TERMINI D'EXECUCIO I POSSIBILITAT DE  PRORROGA: 12 
mesos a contar de l'1 de gener de 1994. 
 
 3.- TERMINI DE GARANTIA: no procedeix. 
 
 4.-  CONDICIONS QUE HA DE  COMPLIR  L'ADJUDICATARI: 
Solvència tècnica. 
 
 5.- PRESSUPOST MAXIM 
 



 El  pressupost  que haurà de servir de  base  a  la contractació té 
com a màxim un límit de 29.000.000.- ptes. 
 
 6.- FORMA DE PAGAMENT DEL PREU 
 
 Mitjançant   la  presentació  de  la   corresponent factura. 
 
 7.- PARTIDA PRESSUPOSTARIA AMB CARREC A LA QUAL  ES 
CONSIGNA LA DESPESA 
 
 Existeix crèdit fins al màxim assenyalat amb càrrec a la partida 53 
432 22728 del Pressupost General de 1994. 
 
 8.- TERMINI DE PRESENTACIO D'OFERTES 
 
 No procedeix. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Prescripcions Tècniques del contracte. 
 
 Quart.-  Adjudicar  directament el contracte  a  la Societat  TECSAL, 
S.A. per un pressupost  de  29.000.000.- ptes. 
 
 Cinquè.- Eximir al contractista de la classificació exigida  per  a 
contractar a la vista de la  naturalesa  de l'entitat,  carència  d'ànim de lucre i  
fonamentalment  en base a l'interés públic que motiva la contractació. 
 
 Sisè.- De conformitat amb l'acord plenari de 13  de desembre  de  
1991, declarar exent al  contractista  de  la constitució  de fiança per a 
respondre del  compliment  del contracte. 
 
 Setè.-  Facultar al senyor Alcalde per la firma  de tots  els 
documents necessaris per l'execució  dels  acords que antecedeixen." 
 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i es aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.- Aprovar el Plec de Condicions que han de  regir la  subhasta  
per atorgar la  concessió  administrativa  de l'ús,  gaudiment  i  



explotació de 17 botigues  i  un  bar, exteriors, al Mercat Municipal de 
Sant Ildefons. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient instuït per l'adjudicació de  la concessió 
administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de 17  botigues  exteriors i un 
bar també exterior  al  Mercat Municipal de Sant Ildefons, així com el Plec de  
Condicions redactat a l'efecte. 
 
 Vistos  així  mateix  els informes  emesos  per  la Secretaria   i  
Intervenció  Municipal,  aquesta   Comissió proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions regulador de la subhasta per 
l'adjudicació de la concessió administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de 
17 botigues i un  bar exteriors, al Mercat Municipal de Sant Ildefons. 
 
 Segon.-  Sotmetre els esmentats Plecs  a  exposició  pública  per un 
termini de 30 dies,  mitjançant  l'inserció dels  corresponents anuncis en el 
tauler d'anuncis i en  el Butlletí Oficial de la Província, als efectes de 
presentació de reclamacions i al.legacions. 
 
 Tercer.-  Aprovar la convocatòria de subhasta per a l'adjudicació de 
la concessió administrativa esmentada. 
 
 Quart.-  Anunciar la licitació al Butlletí  Oficial de la Província, i 
Diari Oficial de la Generalitat  d'acord amb  lo  previst per l'article 274 de la 
Llei  8/87  de  15 d'abril  Municipal  i de Règim Local de Catalunya  i  altre 
legislació concordant." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto Caballé, qui, després de 
manifestar  el  seu acord amb la proposta,  sol.licita  que aquí i al mercat 
Marsans, on hi ha botigues exteriors, quan sigui  oportú  es pugui fer una 
revisió del  Reglament  del mercat,  i contesta sobre això el President-Delegat  
de  la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo, que s'hauria de mirar. 



 
 Seguidament,  pren la paraula el Regidor  del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyor Antoni  Recort  i  García,  per preguntar  si  els titulars 
d'aquestes parades  paguen  els mateixos tributs que el comerç exterior del 
mercat o paguen el mateix que els titulars de parades del mercat, ja que si no, 
al seu entendre, l'horari hauria de ser el del  mercat, manifestant  sobre això 
el senyor Alcalde, que l'horari  al qual  se subjecten és el del mercat, però 
també podria  ser el mateix que el del comerç en general. 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat  de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per a assenyalar que  aquest Reglament del mercat potser 
que s'hagi  de  revisar, però ara el plec s'ha limitat a plicar  rigorosament el  
reglament  i aquest no fixa horaris, per la  qual  cosa podrien ser iguals a la 
resta del comerç de la ciutat. 
 
 Seguidament, pren de nou la paraula el Regidor  del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Recort i García, per a assenyalar  que les 
botigues exteriors del  mercat  suposen una competència deslleial si tenen 
avantatges,  assenyalant el  President-Delegat de la Comissió Informativa de  
l'Area de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Joaquín Guallar Cánovas,  
que en aquesta zona no hi ha un teixit  comercial que  la cobreixi i no es pot 
impedir que l'Ajuntament  faci aquesta oferta. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i es aprovat per  
unanimitat dels assistents.   
 
 
 
 
 10.- Donar per complides les obligacions  assumides per  
l'Arquebisbat de Barcelona en l'escriptura  de  cessió gratuïta atorgada 
l'once de desembre de 1.975 al seu  favor d'un  terreny de 1007,25 m2 de 
superfície situat  entre  el Passatge Busquests i el carrer de Sant Ferran. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de  Règim  
Interior i Governació, que  textualment  diu  el següent: 
 
 
 "L'onze de desembre de 1975, mitjançant  escriptura pública  
atorgada  devant el Notari Rafael Herrero  de  las Heras,  aquest  Ajuntament  
va  cedir  a  l'Arquebisbat  de Barcelona un terreny de 1007'25 m 2 de 
superfície situat en front   del  carrer  Sant  Ferran  amb  la   finalitat   de 
construir-hi en ell un temple parroquial i casa rectoral  i restant subjecte la 
cessió a les condicions del article  97 del Reglamento de Bienes  de los Entes 



Locales, es a dir la construcció  de les dependències parroquials en el  termini 
màxim  de 5 anys i l'obligació de mantenir el destí  durant els 30 anys 
següents. 
 
 L'Arquebisbat va procedir, mitjançant escriptura de 28 d'octubre de 
1986 a l'agrupació d'aquesta finca amb  una altre,  de la seva propietat, de 
440 m2 de  superfície  per formar la registral de 1447'25 m2 de superfície 
inscrita al Registre  de la Propietat d'Hospitalet de Llobregat, tom  i llibre  624  
foli  75, finca 40.050, sobre  la  que  en  la mateixa  escriptura  va  declarar-hi  
la  construcció  d'un edifici destinat a dependències parroquials. 
 
 El  passat 29 de setembre de 1993 el  Ple  d'aquest Ajuntament va 
acordar aprovar definitivament la permuta  de l'esmentat  terreny  sobre  el 
que  es  trova  l'edificació esmentada  propietat  de  l'Arquebisbat de  1447'25  
m2  de superfície,  per aquell altre propietat de l'Ajuntament  de 380 m2 de 
superfície situat al passatge Salamanca. 
 
 Com  a conseqüència de l'expedient de permuta  i  a efectes  de 
l'elevació a públic de la mateixa i de la  seva inscripció  registral, interessa a 
aquest Ajuntament  donar per  cumplides les condicions sota les que es va  
cedir  la finca a l'Arquebisbat, que figuren en l'escriptura  pública de cessió 
gratuïta d'onze de desembre de 1975 i també en la d'agrupació  de  28 
d'octubre de 1986, reconeixent  la  improcedència del dret de reversió que en 
cas  d'incompliment procedirira de conformitat a l'article 50 del Reglament  de 
Patrimoni dels Ens Locals. 
 
 Per  tot l'exposat aquesta Comissió proposa al  Ple de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 UNIC.-   Donar   per   complides   les   condicions contingudes  a  
l'expositiu II de  l'escriptura  de  cessió gratuïta núm. 3710 de data 11 de 
desembre de 1975  atorgada devant  el Notari Rafael Herrero de les Heras en 
virtut  de la  que  aquest  Ajuntament va cedir  a  l'Arquebisbat  de Barcelona  
la finca de 1007'25 m2 de superfície situada  en front del carrer Sant Ferran, 
que a continuació es descriu, condicions  que també figuren a l'escriptura 
d'agrupació  i declaració d'obra Nova de 28 d'octubre de 1986 i que  feien 
referència a l'obligació de construir en el terreny objecte de  cessió,  en  el  
termini màxim de  5  anys,  el  Temple Parroquial  i  la  Casa Rectoral, 
mantenint  el  seu  destí durant  els  30 anys següents, quedant  sense  efecte,  
per tant,  el  dret de reversió al patrimoni  municipal  de  la finca  cedida  
previst per l'article 50  del  Reglament  de Patrimoni dels Ens Locals: 
 
 "Terreny  en  Cornellà,  amb front  al  carrer  San Ferran,  sense  



número;  de  superfície  mil  set   metros, veinticinc  decímetres quadrats. 
Linda dreta  entrant,  amb finca  de D. Manuel Mª Almeda Guytó; esquerra 
amb finca  de que es segrega, i per l'esquena, amb el passatge Busquets". 
 
 Inscrita al Registre d'Hospitalet de Llobregat  tom 292 llibre 292 foli 
49 finca 27.552. 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio  
Balmón  Arévalo,  se sotmet a votació el  dictament,  i  és aprovat per 
unanimitat dels assitents. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 11.-  Cessió  de vial per JUAN CARLOS  PADILLA  DOMINGUEZ 
de part d'una finca situada al carrer Rubió i  Ors, 113. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'oferiment  efectuat per  la  Sra.  Mariana Calderón  Orozco,  
Sr. Juan Carlos Padilla  Domínguez,  Sr. Jesús  Calderón Orozco i Sr. Juan 
Calderón Orozco, en  data 22  de Novembre de 1993 (R.G.E. núm. 14980), de  
cessió  de 13,39 m2. de la finca núm. 133 (abans 185) del carrer Rubió i Ors, 
qualificats com a clau 5: xarxa viària bàsica. 
 
 Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis en sentit favorable. 
 
 Vist  el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de  juliol, pel  qual s'aprova 
la refosa dels textos legals  vigents  a Catalunya   en  matèria  Urbanística  i  
les   disposicions reglamentàries   concordants,   la   Comissió   Informativa 
d'Obres,  Urbanisme,  Manteniment  i  Serveis,  proposa   a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  ACCEPTAR  la cessió del 13,39 m2.  de  la finca núm. 133 



(abans 185) del carrer Rubió i Ors, inscrita,  en el Tom i llibre 525, full 168, 
finca núm. 843,  del Registre  de  la Propietat de  l'Hospitalet  de  Llobregat, 
efectuada  per  la Sra. Mariana Calderón Orozco,  Sr.  Juan Carlos  Padilla 
Domínguez, Sr. Jesús Calderón Orozco i  Sr. Juan Calderón Orozco. 
 
 Segon.-  AFECTAR  el  esmentats  terrenys  a  xarxa viària  bàsica 
de conformitat amb els fins previstos en  el Pla  General  Metropolità aprovat 
definitivament el  14  de juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-   DONAR  trasllat  d'aquests   acords   al Departament  de 
Patrimoni i Gestió Tributària als  efectes oportuns." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del   punt  feta  
pel  President-Delegat  de  la   Comissió Informativa  de  l'Area d'Urbanisme, 
Obres,  Manteniment  i Serveis,  senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula  
el Regidor  del Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Recort  i García,  per  a 
preguntar si ara se'ls permet  edificar,  i contesta  sobre  això el senyor 
Martínez, que  sí,  ja  que disposen de la parcel.la mínima. 
 
 Seguidament  pren de nou la paraula el Regidor  del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Recort i García, per a plantejar que recorda 
que aquesta parcel.la estava afectada i  tenia  diverses  complicacions,  
invitant-lo  el  senyor Alcalde, a què quan vulgui analitzi l'expedient. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 12.- Acceptació de les subvencions atorgades per la Diputació 
de Barcelona dins del PCAL, 1994-1995. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
      
 "Vist  el  comunicat de la Diputació  de  Barcelona RGE.  núm.  
88/94 de data 4 de gener de 1994, pel  qual  es posa   en  coneixement  



d'aquest   Ajuntament   l'aprovació definitiva   del  PCAL  94/95  així  com   les   
actuacions subvencionades que afecten a Cornellà de Llobregat. 
 
 Atés  que  es  necessari  acceptar  les  esmentades subvencions així 
com la Normativa Reguladora del Pla, 
 
 El  ponent  de  la  Comissió  Informativa  d'Obres, Urbanisme,  
Manteniment i Serveis proposa al Ple  l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  ACCEPTAR les següents  subvencions  atorgades per la 
Diputació de Barcelona dins del Pla de  Cooperació i Assistència Local de 
1994-95: 
 
*  Rehabilitació i canvi instal.lacions  piscina  municipal Can Mercader per un 
import de 50.000.000 ptes. 
 
*  Can Mercader per un import de 68.000.000 ptes. 
 
 Segon.-  MANIFESTAR  que  l'Ajuntament  accepta  la normativa  
reguladora del Pla de Cooperació  i  Assistència Local de 1994-95. 
 
 Tercer.-  MANIFESTAR  que  el  total  d'aportacions econòmiques  
que  rep l'Ajuntament per a cada  una  de  les actuacions  esmentades no 
sobrepassa en cap moment el  100% del  cost  de  l'obra. En  aquest  sentit  
l'Ajuntament  es compromet a manifestar a la Diputació de Barcelona, aquesta 
circumstància si es produís més endavant." 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera,  se sotmet  a votació el dictamen, i és 
aprovat per  unanimitat dels assitents. 
 
 
 
 
 
 13.-  Expropiació  de la finca-solar ubicada  a  la Plaça 
Puigcerdà propietat dels senyors Vicente i Jaime Puig Cuixart. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 "Vist l'expedient incoat per l'inici  d'expropiació forçosa del solar on 
s'ubica la Plaça Puigcerdà de Cornellà de Llobregat. 



 
 Atès   l'informe  de  l'Arquitecte-Cap  de   l'Area d'Urbanisme  i  
Serveis, el qual posa de  manifest  que  la qualificació  urbanística del solar a 
expropiar, segons  el PGM,  és de parcs i jardins, amb la clau 6b; que no  hi  
ha cap  unitat d'actuació en sòl urbà que  comprengui  aquesta finca  i,  en  
conseqüència, es  tracta  d'una  expropiació aïllada. 
 
 Atès  l'informe favorable de l'Assessor Jurídic  de la mateixa Area. 
 
 Vistos  els  articles 186.2 del  Decret  Legislatiu 1/90,  de  12 de 
juliol, pel qual s'aprova la  refosa  dels textos  legals vigents a Catalunya en 
matèria  urbanística, 85 de la Llei d'Expropiació forçosa, 5 D-2.c) i 112.3 de la 
Llei 8/87 Municipal i de Règim Local de Catalunya així  com l'article  79 de les 
Normes Urbanístiques del  Pla  General Metropolità, el ponent de la Comissió 
Informativa  d'Obres, Urbanisme, Manteniment i Serveix, proposa al Ple  
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- APROVAR incialment la relació de propietaris i béns i drets 
afectats per l'expropiació de la  finca-solar objecte d'expropiació on s'ubica la 
plaça  Puigcerdà, actuació aïllada en sòl urbà, del següent contingut: 
 
 Srs.  Vicente i Jaime Puig i Cuixart, superfície  a expropiar  3.420,- 
metres quadrats del solar on s'ubica  la plaça  Puigcerdà de  Cornellà de 
Llobregat, delimitat  pels carrers  Rubió  i  Ors,  Cerdanya,  Carretera  del  
Prat  o perllongació del carrer Ramón Sala. 
 
 Segon.-  SOTMETRE l'expedient a informació  pública per  un  
termini de 15 dies mitjançant Edicte  al  Butlletí Oficial  de  la  Província, als 
efectes  de  possibles  reclamacions o al.legacions, notificant l'acord al 
propietari afectat." 
 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, pren la paraula el 
senyor  Alcalde, José   Montilla  Aguilera,  per  assenyalar   que   aquesta 
expropiació  no  és  obligada, i manifesta  sobre  això  el Regidor  del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Recort  i García que no entén perquè aquests 
propietaris cedeixen  el sòl. 
 
 
 En relació amb aquest tema, pren de nou la  paraula el senyor 



Alcalde, José Montilla Aguilera, per a assenyalar que la cessió és perquè és 
zona verda, per la qual cosa  el senyor   Recort manifesta que efectivament ho 
és,  però  és seva. 
 
 
 A continuació pren la paraula el  President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, per  a recordar que l'Ajuntament pot demanar que posi 
una tanca en aquesta zona i les altres obligacions col.laterals  corresponents. 
 
 
 Seguidament  pren de nou la paraula el Regidor  del Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Recort i García, per a preguntar  si l'altra 
finca existent, que està tancada,  té quelcom  a  veure  amb la plaça, i  
contesta  el  President Delegat  de la Comissió Informativa de l'Area  
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, 
negativament. 
 
 
 Finalment,  pren de nou la paraula el  Regidor  del Grup  Municipal 
de CiU, senyor Antoni Recort i García,  per assenyalar  que ara tindran façana 
de franc a la plaça  els d'aquesta finca, manifestant sobre això el senyor  
Martínez que  aquesta  finca ja és propietat  dels  propietaris  als quals 
s'expropia. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 14.- Pla Especial d'Assignació d'Usos de la  Factoria Plásmica. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'acord plenari de data 9 de juliol de  1993 pel qual es va 
aprovar inicialment el Pla Especial d'Assignació  d'Usos  i Ordenació de la 
Factoria  Plásmica,  S.L., d'iniciativa privada. 
 
 Atés  que l'esmentada aprovació ha estat sotmesa  a informació 
pública pel termini d'un mes, mitjançant Edictes inserits en el Butlletí Oficial 
de la Província, núm.  178, de data 27 de juliol de 1993 i al diari "El 



Periódico",  de data 22 de juliol del 93 en cumpliment del mateix acord. 
 
 Atés que en el període d'exposició pública no s'han formulat  
al.legacions  i  en  conseqüència,  es  dóna  per aprovat provisionalment, 
instant la seva aprovació  definitiva davant la Comissió d'Urbanisme de 
Barcelona. 
 
 Atesos els informes emesos per l'Arquitecte Cap  de l'Area 
d'Urbanisme i Serveis, de 19 de gener de 1994, en el sentit  que "D'acord amb 
els Serveis Tècnics de la  CUB  es retira  l'expedient,  avans d'emetre  informe,  
perquè  els redactors  del  Pla  aclarin molt més  els  usos  permesos, 
completant la documentació per evitar una possible ambigüetat a l'hora 
d'executar el Planejament. 
 
 Tenint  en  compte que no es tracta  de  variacions substancias sinó 
d'una ampliació de la documentació per una més  clara  concreció del Pla 
d'Assignació d'Usos,  no  cal iniciar  de nou la tramitació de l'expedient, per 
tant,  es pot  procedir  a l'aprovació provisional del mateix"  i  de l'Assessor 
Jurídic en el mateix sentit, 
 
 Vistos  els  articles 49, 50, 57 i  60  del  Decret Legislatiu Català, 
1/90, i de conformitat amb els  articles 50.2.c)  i 112.3.k) de la Llei 8/87, 
Municipal i  de  Règim Local de Catalunya, de 15 d'abril, el ponent de la 
Comissió Informativa  d'Obres,  Urbanisme,  Manteniment  i  Serveis, proposa 
al Ple els següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  APROVAR provisionalment el  Pla  Especial d'Assignació  
d'Usos  de la Factoria PLASMICA, S.A.  de  la finca  delimitada  pels carrers 
Sevilla,  Ignasi  Iglesias, Carretera d'Esplugues i Lluis Muntades, donant  
conformitat a  la documentació incorporada per una més clara  concreció dels 
usos permesos. 
 
 Segon.-  TRAMETRE l'expedient a la  Comissió  d'Urbanisme de 
Barcelona per a la seva aprovació definitiva." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat del assistents. 
 
 
 



 
 15.-Aprovar  nou conveni subscrit entre  el  Centre Tècnic i de 
Cooperació per a la Rehabilitació  d'Habitages, deixant sense efecte 
l'aprovat el dia 24.02.93. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'acord  plenari  de data 24  de  febrer  de 1993,  pel  qual 
s'aprova la subscripció  d'un  conveni  de col.laboració   
Generalitat/Ajuntament   de   Cornellà   de Llobregat per a la creació d'una 
Oficina Municipal d'Assessorament, Inspecció i seguiment dels habitatges 
afectats de patologies estructurals. 
 
 Atès  que  abans de la  formalització  del  conveni aprovat,  han  
estat  proposades  per  la  Generalitat   de Catalunya   diverses  modificacions  
que  no   canvien   el contingut general del conveni sinó el seu redactat final  i 
que  aquest  nou  conveni ha estat signat  en  data  17  de desembre  de  1993  
pel Director del  Centre  Tècnic  i  de Cooperació  per a la Rehabilitació 
d'Habitatges  i  Alcalde d'aquest Ajuntament, per raons d'urgències i de 
continuïtat de l'Oficina de Gestió per a la Rehabilitació d'Habitatges, no  
obstant serà necessària la conformitat de  l'Ajuntament Ple  a  aquest  nou  
conveni,  el  ponent  de  la  Comissió Informativa  d'Obres,  Urbanisme,  
Manteniment  i   Serveis proposa a l'Ajuntament Ple el següent 
 

A C O R D S 
 
 Unic.-  Aprovar  el nou conveni subscrit  entre  el Centre  Tècnic  i  
de Cooperació  per  a  la  Rehabilitació d'Habitatges  i l'Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat,  per al desenvolupament del programa de rehabilitació i  
conservació del parc d'habitatges afectats de patologies  estructurals, deixant 
sense efecte l'aprovat en data 24 de febrer de 1.993." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
  
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 



 16.-Aprovació   del  conveni  de  préstec  amb   la Diputació de 
Barcelona per import de 28.874.924,- pessetes. 
 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  que l'Ajuntament Ple en sessions de data  29 de  juny  de  
1992  i 22  d'octubre  de  1992,  va  acordar sol.licitar  un crèdit de 
28.874.924,- pts. a la  Diputació de Barcelona amb càrrec a la Caixa de Crèdit 
de  Cooperació Local  per  finançar el 67,4 % del projecte de  "Reforma  i 
acondicionament del Mercat Municipal de Sant Ildefons". 
 
 Atés que en data 23 de desembre de 1993 la Comissió de  Govern  
de  la Diputació de  Barcelona  va  aprovar  la concessió de l'esmentat prèstec. 
 
 Atés l'informe de l'Interventor de la Corporació. 
 
 El  sotasignant  proposa  al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.- Acceptar el préstec de 28.874,924,-  ptes. destinat  a 
finançar el 67,40% de l'actuació  "PROJECTE  DE REFORMA DEL MERCAT 
DE SANT ILDEFONS", al 6% d'interès anual a  retornar en 10 anualitats, 
atorgat per la  Diputació  de Barcelona mitjançant acord de la seva Comissió 
de Govern de 23.12.93,  amb  càrrec a la Caixa de Crèdit  de  Cooperació 
Local. 
 
 Segon.-  Aprovar el text del conveni  a  subscriure amb la Diputació 
de Barcelona. 
 
 Tercer.-  Comprometre's a consignar en  l'estat  de despeses  dels 
pressupostos dels exercicis en què  hagi  de reintegrar-se  el  crèdit, les 
partides  corresponents  per atendre  l'abonament  a  la Diputació de  l'import  
de  les anualitats  fixades per al reintegrament del crèdit  concedit. 
 
 Quart.-  Afectar,  durant  aquests  exercicis,  els ingressos que 
obtingui l'ajuntament procedents de la recaptació  dels  tributs  propis  i  de  
les  participacions  i recàrrecs municipals d'impostos de l'Estat o de la  
Generalitat  de Catalunya, fins a cobrir l'import de les  anualitats  
corresponents al reintegrament del  crèdit  concedit, per tal de garantir 
aquesta obligació creditícia. 
 



 Cinquè.-  Manifestar  que l'Ajuntament  disposa  en ferm  dels 
terrenys, servituds, permisos i  autoritzacions, tant oficials com particulars, 
que són necessaris per a  la realització de la inversió. 
 
 Sisè.-  Facultar  l'Il.lm.  Sr.   Alcalde-President d'aquest  
Ajuntament, perquè procedeixi a la signatura  del conveni  indicat, i realitzi 
qualsevol altre acte o  tràmit per a l'efectivitat d'aquest acord. 
 
 Setè.-  Facultar la Diputació de  Barcelona  perquè pugui percebre 
directament de l'entitat pagadora o recaptadora dels ingressos afectats la 
totalitat de les quantitats vençudes i no satisfetes." 
 
 Després d'una explicació del contingut de la  Moció donada  pel  
senyor  Alcalde, es sotmet  a  votació  essent aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 17.- Sol.licitud de préstec a la Caixa de Crèdit de Cooperació 
Local de la Diputació de Barcelona per un import de 21.116.775,- 
pessetes. 
 
 Es  llegeix la Moció del'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Atés  que  el Ple de l'Ajuntament en  sessions  de dates 29 de juny 
de 1992 i 22 d'octubre de 1992, va acordar sol.licitar  un crèdit de 
21.116.775,- pts. a la  Diputació de Barcelona amb càrrec a la Caixa de Crèdit 
de  Cooperació Local  per  fiançar  el 67,4% del projecte  de  "Reforma  i 
acondicionament  del  Mercat  Municipal Marsans  i  el  seu entorn". 
 
 Atés  que la Comissió de Govern de la Diputació  de Barcelona,  en  
sessió celebrada el dia 23 de  desembre  de 1993, va desestimar l'esmentada 
sol.licitud. 
 
 Atés   que  l'argumentació  de  la   Diputació   de Barcelona  per 
desestimar la petició, es fonamenta  en  les disponibilitats de la Caixa de 
Crèdit de Cooperació Local a l'any  1993  i en el fet que l'Ajuntament  s'ha  
beneficiat d'un altre crèdit per un import de 28.874.924,- pts. 
 
 El  sotasignant  proposa  al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent  
 



A C O R D 
 
 Primer.- Sol.licitar a la Diputació de Barcelona un préstec amb 
càrrec a la Caixa de Crèdit de Cooperació Local i sotmés a les condicions que 
imposa el seu Reglament,  per un  import  de 21.116.775,- pts., destinat  a  
finançar  el següent projecte: 
 

- Reforma i acondicionament Mercat Mpal. Marsans  i el seu 
entorn, amb un pressupost total de 31.330.527,- pts. 

 
 Segon.- Facultar a la Diputació de Barcelona per  a què,  si escau, 
en nom d'aquesta Corporació, dugui a  terme les actuacions necessàries per 
tal d'obtenir l'autorització de la Generalitat, tal com s'estableix en els seus  
Decrets 328/80  i  369/86 i en l'article 54 de la  Llei  39/88,  si finalment el 
préstec que la Diputació concedeix és un  dels que aquest precepte preveu. 
 
 Després d'una explicació del contingut de la  Moció feta pel senyor 
Alcalde, José Montilla Aguilera, se  sotmet a votació essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 18.-  Sol.licitud de préstec al "BANCO  DE  CREDITO LOCAL", 
per un import de 500.000.000,- pessetes. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Atès  que el Ple de la Corporació en sessió  celebrada  el  23  de 
desembre de 1993  aprovà  inicialment  el Pressupost General per a l'exercici 
de 1994. 
 
 Atès  que  l'acord  plenari  ha  quedat  elevat  a definitiu per no 
haver-se presentat cap reclamació  durant el període d'exposició pública. 
 
 Atès  que l'esmentat pressupost preveu un  endeutament  a llarg 
termini de fins a 500.000.000,- pts., a  concertar amb el Banco de Crédito 
Local. 
 
 Atés  que, no obstant això, s'han consultat  altres entitats  
financeres, resultant la més avantatjosa  la  del Banco de Crédito Local. 
 
 El  sotasignant  proposa  al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent  



 
A C O R D 

 
 Primer.-  Sol.licitar i concertar una  operació  de crèdit  de  CINC-
CENTS MILIONS DE  PESSETES  (500.000.000,- pts.),  amb el BANCO DE 
CREDITO LOCAL, per a  finançar  els projectes   d'inversions   inclosos  en  el   
programa   de finançament  que  hi consta a  l'expedient  del  Pressupost 
General i que s'adjunta." 
 
 Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula el President-Delegat de 
la Comissió  Informativa de  l'Area  de  Planificació, Economia  i  Hisenda,  
senyor Joaquín Guallar Cánovas, per a informar de les característiques del 
préstec. 
 
 Seguidament  intervé el Regidor del Grup  Municipal d'IC,  senyor 
Josep Nogué Felip, per preguntar si el  canvi de  tipus  és a voluntat de 
l'Ajuntament,  i  el  President Delegat   de   la  Comissió  Informativa   de   
l'Area   de Planificació,  Economia i Hisenda, senyor  Joaquín  Guallar 
Cánovas,  respon  que un cop vençut el primer  període,  si s'encareix, es pot 
optar per un tipus fix. 
 
 A continuació pren de nou la paraula el Regidor del Grup Municipal 
d'IC, senyor Josep Nogué Felip, per a  manifestar que ell ho diu perquè alguns 
analistes van vaticinar per a final d'any un encariment dels tipus d'interés. 
 
 Tot  seguit,  pren la paraula el Regidor  del  Grup Municipal  de  
CiU, senyor Antoni Recort i  García,  per  a preguntar  perquè  se sol.licita tan 
a  principi  d'any  el crèdit,  i el President-Delegat de la Comissió  Informativa 
de  l'Area  de  Planificació, Economia  i  Hisenda,  senyor Joaquín  Guallar 
Cánovas, explica que és per a  reservar-lo encara que no es formalitzi, perquè 
per això s'ha de tornar a passar pel Ple l'aprovació del contracte. 
 
 Seguidament intervé el senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera, per 
assenyalar que a més també és, perquè  si bé  altres anys existien algunes 
inversions finançades  per altres  recursos, en el 94 les inversiones de  
l'Ajuntament quasi  en la seva totalitat es financen amb crèdits, i  per tant  
s'ha  de garantir el ritme d'execució  de  les  obres avançant-nos  amb aquesta 
proposta, ja que els  formalismes posteriors requereixen uns mesos fins a 
poder disposar dels diners en efectiu. 
 
 A continuació, pren la paraula novament el  Regidor del  Grup 
Municipal de CiU, senyor Antoni Recort i  García, per  a  preguntar  si es paga 
l'interès  de  tota  la  seva  
quantia o únicament de les quantitats de les quals es  vagi disposant,   i   el   



President-Delegat  de   la   Comissió Informativa  de l'Area de Planificació, 
Economia i  Hisenda senyor  Joaquín Guallar Cánovas, explica que té un  any  
de període  carencial i després l'Ajuntament pot  renunciar  a una part del 
crèdit. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la Moció  i  es aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 19.- Rectificar les errades materials de descripció registral  de  
finca  comeses a l'acord plenari  de  23  de desembre  de  1993,  relatiu a 
la segregació  de  la  finca situada entre els carrers M. Roncalí, 
Campoamor i  Avinguda Baix  Llobregat, per a la seva cessió a la  
Generalitat  de Catalunya. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "El  passat 23 de desembre de 1993 el Ple  d'aquest Ajuntament  va  
acordar facultar el  senyor  Alcalde  Josep Montilla  Aguilera a fí de que 
procedis  a segregar  de  la  finca  resultant  de la reparcel.lació del Polígon  II  
del  Pla Especial del Sector  delimitat per la Carretera  C-245, carrer  
Campoamor, Miguel de Roncalí i terraplè de  defensa del  riu  Llobregat, la 
porció de terreny de  2.067  m2  de superfície   situada entre els carrers 
Miguel  de  Roncalí, carrer Campoamor i Avinguda del Baix Llobregat, 
destinada a equipament  sanitaris,  als  efectes  de  la  seva   cessió gratuïta a 
la Generalitat de Catalunya per a la construcció d'un Centre d'Assistència  
Primària. 
 
 Involuntariament   es  varen cometre  unes  errades materials  al 
consignar les dades de la finca registral  de la que haurà de segregar-se 
l'esmentada porció de  terreny, que cal rectificar. 
 
 Per  això  aquesta  Alcaldía  proposa   al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció del següent  
 

A  C  O  R  D 
 
 UNIC.-  Rectificar  les errades  materials  de  fet comeses  al text de 
l'acord esmentat, de 23 de desembre  de 1993, el qual haurà de quedar 
redactat com segueix: 
 
 "El  18  d'Octubre de 1989,  mitjançant  escriptura pública  



atorgada davant el Notari de Cornellà senyor  José González  de Rivera, es va 
protocolitzar la  reparcel.lació del Polígon II del Pla Especial del sector 
delimitat per la carretera C-245, carrer Campoamor, carrer Miquel de Roncalí i 
terraplè de defensa del riu Llobregat. 
 
 La total unitat reparcel.lable esta constituída per una superfície 
total de 10.378 m2, de la qual 3.658 m2  són sòl privat i 6.720 m2 
constitueixen sòl públic. 
 
 De  conformitat  amb el Pla  Especial  de  Reforma Interior  i Estudi 
de Detall que s'executa i, en  concret, segons  el  plànol  d'ordenació  del  
mateix,  dintre  dels terrenys de cessió obligatoria i gratuïta a l'Ajuntament es 
trova el terreny destinat a equipament docent, de 2.067  m2 de  superfície 
situat entre els carrers Miquel de  Roncalí, carrer  Campoamor  i Avinguda del 
Baix Llobregat ,  que  és necessari   segregar   de   la  finca   resultant   de   la 
reparcel.lació  a  fi d'obtenir la  seva  inscripció  independent al Registre de la 
Propietat, per tal de cedir-la  a la  Generalitat de  Catalunya a fi de la 
construcció en  la mateixa d'un Centre d'Assistència Primària, prèvia 
modificació  del Pla Especial de Reforma Interior del Sector  per canviar  l'ùs  
d'equipament  docent a  sanitari,  tot  això segons resulta d'acord plenari de 
data 26 de maig de  1993. La  modificació  de planejament esmentada va  ser  
aprovada definitivament el 22 de setembre de 1993. 
 
 Inicialment l'esmentat terreny, va ser rebut en  el Patrimoni  
Municipal i qualificat  en el Inventari de  Béns com   a  bé patrimonial de 
conformitat a  l'article  8  del Reglament  de Patrimoni dels Ens Locals, per no  
constar-hi la  afectació concreta a un destí; no obstant, a partir  de l'acord  
plenari  de 26 de maig de 1993 que va  acordar  la seva cessió a la Generalitat 
de Catalunya per la  finalitat concreta de construcció d'un Centre 
d'Assistència Primària, el terreny esmentat va restar afectat al servei públic  
per ser el seu destí la construcció d'un equipament sanitari. 
 
 Per  tot l'exposat aquesta Comissió proposa al  Ple de l'Ajuntament, 
l'adopció dels següents  
 

A  C  O  R  D  S 
 
 Primer.- Facultar al senyor Alcalde Josep  Montilla Aguilera  a  fi de 
què procedeixi a segregar  de  la  finca resultant  de  la  reparcel.lació del 
Polígon  II  del  Pla Especial  del  Sector  delimitat per  la  Carretera  C-245, 
carrer  Campoamor, Miguel de Roncalí i terraplè de  defensa del riu Llobregat, 
inscrita al Registre de la Propietat  de l'Hospitalet  de  Llobregat al tom i llibre 
497,  foli  40, finca núm. 36.985, la porció de terreny de 2.067 m2 que  es 
descriu  a continuació, destinada a equipament sanitari,  a efectes  de  la seva 
cessió gratuïta a  la  Generalitat  de Catalunya  per  a  construcció  d'un  



Centre  d'Assistència Primària,  segons  acord  plenari de 26 de  maig  de  
1993, previa  autorització atorgada al respecte per  la  Direcció General 
d'Administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 
Catalunya, el 28 de juliol de 1993: 
 
 
 "Porció de terreny de 2.067 m2 de superfície  real, essent  la  
registral de 2.087 m2,  de  forma  quadrangular irregular  amb un costat corb, 
que llinda al nord amb  zona verda  privada, al sud amb el carrer Miquel de  
Roncalí;  a l'Est  amb  el carrer Campoamor i a l'Oest  amb  l'Avinguda Baix 
Llobregat, situat al creuament del carrers esmentats." 
 
 Està valorada en 62.000.000,- ptes, segons  valoració pericial del 
Arquitecte Municipal. 
 
 
 Segon.-  Procedir  a l'inscripció de  la  parcel.la segregada al 
Registre de la Propietat donat el seu caràcter de bé municipal afecte al servei 
públic sanitari, de  conformitat  a l'article 119 del Reglament del Patrimoni  
dels Ens Locals." 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la  Moció feta  per  la  
senyora Secretària  General,  Carmen  Alonso Higuera, se sotmet a votació 
essent aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 20.- Rectificar els acords plenaris de data 31.03 i 29.09.93  que  
varen aprovar l'expedient de  permuta  de  2 finques de propietat de 
l'Arquebisbat de Barcelona i aquest Ajuntament junt al Passatge Busquets 
i al Passatge Salamanca respectivament. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 "El Ple de l'Ajuntament, en sessions celebrades els passats  dies  31  
de març i 29 de  setembre  de  1993,  va aprovar  inicial i definitivament la 
permuta dels  terrenys de propietat municipal de 380 m2 situats al Passatge  
Salamanca  cantonada carrer en projecte i Passatge  Almeda  del Camp  de 
l'Empedrat, pels terrenys de 1447'25 m2  propietat de  l'Arquebisbat de 
Barcelona, situats entre  els  carrers Sant Ferran i Passatge Busquets del 
Barri Almeda. 
 
 En  els  esmentats  acords,  no  obstant,  quan  es descriu  la  finca 
propietat de l'Arquebisbat,  objecte  de permuta, es parla erròniament de 



terreny quan l'objecte  de la  permuta no es en realitat aquest sinó  l'edifici  
construit sobre el mateix, l'obra nova del qual va ser declarada i consta 
inscrita al Registre de la Propietat d'Hospitalet de Llobregat  finca 40.050 el 
tom i llibre 624 foli 75. 
 
 Per  aquest  motiu  cal  rectificar  els  esmentats acords i es per aixó 
que aquesta Alcaldia proposa l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Rectificar  l'apartat primer  de  l'acord plenari de 31-3-93 
sustituint la redacció del mateix per la que figura a continuació: 
 
 "Primer.-  Iniciar l'expedient previ de  permuta  a que  fà referència 
l'article 47 del Reglament de  Patrimoni dels Ens Locals respecte dels terrenys 
de 380 m2 de  superfície  registral propietat d'aquest Ajuntament, situats  al 
passatge Salamanca cantonada carrer en projecte i Passatge Almeda  del  
Camp de l'Empedrat, per  l'edifici  dedicat  a dependències  parroquials  
aixecat  sobre  un  terreny   de 1447'25  m2 de superfície registral situat entre 
el  carrer San  Ferran  i Passatge Busquets del Barri  Almeda,  ambdós 
d'aquesta ciutat". 
 Segon.- Rectificar l'acord plenari de 29-9-93 en el paràgraf primer 
de la seva part expositiva en el sentit  de que  quan diu "pels terrenys 
propietat de l'Arquebisbat  de Barcelona  de  1447'25 m2 de superfície  
registral  situats entre els carrers San Ferran i Passatge Busquets del  Barri 
Almeda, ambdós d'aquesta ciutat.", ha de dir "per l'edifici dedicat a 
dependències parroquials aixecat sobre un terreny de  1447'25  m2 de 
superfície registral, situat  entre  els carrers  San Ferran i Passatge Busquets 
del  Barri  Almeda, ambdós d'aquesta ciutat". 
 
 Així mateix rectificar l'apartat primer de l'esmentat  acord  plenari 
de 29-9-93 sustituint la  redacció  del mateix per la que figura a continuació: 
 
 "Primer.-  Aprovar definitivament la  permuta  dels terrenys  de 
propietat municipal de 380 m2 de  superfície, situats al passatge Salamanca 
cantonada carrer en  projecte i passatge Almeda del Camp de l'Empedrat, que 
es  descriuen a  continuació, per l'edifici dedicat a  dependències  parroquials 
aixecat sobre un terreny de 1447'25 m2 de  superfície  registral,  situat entre 
els carrers San  Ferran  i Passatge  Busquets  del Barri Almeda que  així  
mateix  es descriu a continuació: 
 
A:  "Porció de terreny de 380 m2 de superfície  situada  al passatge  Salamanca  
xamfrà carrer  en  projecte,  Passatge Dolors Almeda del Camp de l'Empedrat". 
 
Pertany  a  aquest  Ajuntament com a  conseqüència  de  les cessions  



obligatòries  per  equipaments  públics  de  nova creació (clau 7 b) del Pla 
Parcial Camp de l'Empedrat. 
 
Pendent  d'inscripció en el Registre de la Propietat.   
 
Està valorat en 46.170.000.- ptes segons resulta  d'informe de  l'Arquitecte  
Municipal  Cap de  l'Area  d'Urbanisme  i Serveis. 
 
B: "Edifici dedicat a dependències parroquials, compost  de dos  plantes, 
planta baixa amb una superfície de  dos-cents tretze metres quadrats i la 
planta alta amb una  superfície edificada de dos-cents tres metres quadrats; 
aixecat  sobre un  terreny  situat en el terme municipal  de  Cornellà  de 
Llobregat,  de  superfície mil  quatre-cents  quaranta  set metres,  vint-i-cinc  
decimétres  quadrats.  Confronta:  al Nord, amb parròquia de Sant Jaume de 
Cornellà; al Sud,  amb finca  de  la  seva  procedència;  a  l'Est,  amb  Passatge 
Busquets, i a l'Oest amb Avinguda de San Ferran". 
 
Pertany a l'Arquebisbat de Barcelona en virtut d'escriptura d'agrupació  i  
declaració d'obra nova formalitzada  el  28 d'octubre de 1986 devant el Notari 
Juan José López Burniol. 
 
 Figura   inscrita  la  finca  al  Registre  de   la Propietat d'Hospitalet 
de Llobregat tom i llibre 624,  foli 75  finca 40.050.   
 
 La finca està valorada en 56.172.000.- ptes  segons resulta  
d'informe de l'Arquitecte Municipal Cap de  l'Area d'Urbanisme i Serveis." 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la  Moció feta  per  la  
senyor  Secretària  General,  Carmen  Alonso Higuera, se sotmet a votació 
essent aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 21.-  Modificar  el  règim  de  sessions  plenàries d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Es llegeis la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'acord  adoptat per  aquest  Ajuntament  en sessió  plenària  
celebrada el dia 20 de juny de  1991,  en virtut  del  qual,  i en conformitat  
amb  el  que  disposa l'article 2 del Reglament Orgànic Municipal, es va 
establir que  les  sessions  ordinàries del  Ple  de  la  Corporació tinguéssin  



lloc l'últim dimecres no festiu de cada mes,  a les 20 hores, en el saló de 
sessions de l'Ajuntament o lloc habilitat a l'efecte. 
 
 Atès que en sessió plenària celebrada el dia 24  de novembre   de   
1993,  el  portaveu  del   Grup   Municipal d'Iniciativa per Catalunya va 
sol.licitar que s'estudiés la possibilitat  de modificar els dies de celebració  del  
Ple ordinari,  per  coincidir,  normalment,  amb   celebracions d'actes als quals 
té que assistir per raons del seu  càrrec de Diputat Provincial d'Esports. 
 
 Per  tot  això,  aquesta Alcaldia,  en  ús  de  les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple  de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Establir que les sessions ordinàries  del Ple  de  la  
Corporació  que  es  celebraran  amb  caràcter mensual,  tindran lloc l'últim 
dijous, no festiu,  de  cada mes, a les vint hores, en el saló de sessions de  
l'Ajuntament o lloc habilitat a l'efecte. 
 
 Segon.-  Comunicar  el  present acord  a  tots  els Regidors afectats 
i als Caps dels diferents Serveis municipales, pel seu coneixement i efectes." 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la  Moció feta  pel  senyor  
Alcalde,  se  sotmet  a  votació  essent aprovada per unanimitat dels assitents. 
 
 
 
 
 22.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc, pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC, 
senyor Josep Nogué i Felip, per a  explicar que ha presentat a l'Alcaldia la 
renúncia al seu càrrec per raons  de  tipus professional, després de gairebé  15  
anys intensíssims d'experiència en aquest Ajuntament que, encara que  moltes  
vegades  ha estat dura, també  ha  estat  molt gratificant. 
 
 Seguidament,  el  senyor Nogué  procedeix  a  donar lectura a un 
prec del seun Grup, en relació amb un document presentat  pel Col.lectiu per 
la Insubmissió a Cornellà  el text literal del qual, és el següent: 
 
 
 "Prec   del   Grup   Municipal   d'Iniciativa   per Catalunya. 
 



 
 El Col.lectiu  per la Insubmissió a Cornellà ens fa arribar  un  
document  on  es  plantegen  els  fets  i  les consideracions següents: 
 
 
 "El propoer dia 1 de febrer de 1994, al voltant  de les  10 del matí, 
als jutjats de Barcelona,  seran  jutjats dos  insubmissos  de Cornellà: Manolo 
Piñeiro  Rodríguez  i Paco  Fernández Tirado. Des del Col.lectiu fem una crida  
a la solidaritat amb ells, a la comprensió i al suport envers aquests dos veïns 
de Cornellà, partidaris de la  llibertat, de la responsabilitat, de la participació i 
de la pau,  que pensen  que  aquests  valors  són  contraris  a  la  làgida 
militar. No poden entendre que ser insubmís sigui un delicte  pel qual se'ls 
privi de llibertat, i menys en  persones que lluiten pacíficament i sense 
violència per la pau." 
 
 El  Grup d'Iniciativa per Catalunya insta  tant  el Ple del Consistori 
com el seu màxim representant, l'Alcalde de  Cornellà  de Llobregat, a 
intervenir a favor  dels  dos insubmissos  que  han de ser jutjats  el proper  dia  
1  de febrer." 
 
 A  continuació pren la paraula el  senyor  Alcalde, José   Montilla  
Aguilera,  per  assenyalar,  pel  que   fa referència al primer tema plantejat, 
que aquest  Ajuntament el trobarà a faltar perquè cada vegada queda menys 
gent que porti tant de temps dedicant-se a aquest Ajuntament. Durant els 
anys que ens coneixem, continua dient el senyor  Alcalde,  hem  mantingut  
una bona relació, i  espera  que  dins d'algun  temps  el senyor Nogué pugui  
tornar  perquè  així s'hopermetin les seves qüestions professionals. En  
qualsevol cas, i per ara, li desitja el millor en el futur. 
 
 Pel  que  fa  al segon  tema  plantejat,  l'Alcalde informa  que  els 
insubmissos també  van  presentar  aquest escrit  a  l'Alcaldia  i ha estat 
discutit a  la  Junta  de Portaveus, assenyalant que com el judici és demà ha  
tramès als seus advocats una carta manifestant l'opinió  municipal no  de clar 
suport a la insubmissió, però sí al fet que  no es castigui amb penes privatives 
de llibertat, ja que no es tracta  de desqualificar una llei que està vigent sinó  
que els  jutges  interpretin  no sols la  llei  sinó  també  la voluntat del 
legislador. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar que precisament era això el 
que es demanava. 
 
 
 Seguidament  intervé el Regidor del Grup  Municipal de CiU, senyor 
Antoni Recort i García, per a manifestar que l'Ajuntament  li va enviar un 



telegrama convocant-lo a  una Comissió  Informativa pel dia 27 a les 10 del 
matí, que  es va  posar a correus el dia 23. Aquest servei de correus  li va 
portar a casa seva el dia 27 a les 10,30 hores del matí, i  com  no es trobava a 
casa, li va deixar un  avís  per  a recollir-ho  el  dia següent a partir de les 10  
hores  del matí. Al seu parer aquest és un mal servei que l'Ajuntament no  ha 
de permetre, i per tant sol.licita que es  faci  una reclamació a correus.  
 
 
 Tot  seguit,  pren la paraula el Regidor  del  Grup Municipal   d'IC,  
senyor  Ignasi  Riera  i  Gassiot,   per assenyalar que en el Parlament hi 
passava això tant  sovint amb  correus, que la Comissió de Règim Interior va  
acordar instal.lar  un  fax  als Diputats que no en  tenien  per  a evitar-ho. 
 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per  realitzar els precs i preguntes següents: 
 
 
 1.-   En  un parte de la Policia Municipal  d'1  de gener es feia 
constar que ell va trucar pel matí dient  que si passaven per la zona d'Almeda, 
anessin a veure la situació en la qual es trobava el Poliesportiu que es va 
utilitzar  per a la revetlla, motiu pel qual en el Ple passat  es va fer la pregunta 
si es va cobrar l'entrada a la  mateixa. En  relació amb aquest tema el 
Portaveu del Grup  Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, sol.licita 
que s'investigui  aquest  aspecte, perquè té entès  que  existeix  una disposició 
del Consell Superior d'Esports que no permet  la venda de vegudes 
alcohòliques en competicions esportives, i a  part  de  fer-ho,  van  deixar  els  
voltants  plens  de bruticia. Per tot això, quan un bé se cedeix a una Entitat, 
aquesta  cessió  ha de ser per als socis, i  si  a  aquests  
 
se'ls  cobra l'entrada d'acord, però no per a cobrar  l'entrada  a  la gent del 
carrer. Es un escàndol i  demana  que s'investigui  l'ús  que  s'ha  fet,  perquè  
l'organització d'aquesta revetlla no l'ha fet el Club de Bàsquet Almeda.                 
 
 
 2.- Pel que fa referència al Parc de Can  Mercader, ja va assenyalar 
en altre sessió que està bé que juguin els nens  a  pilota,  però no els grans, ja 
que  fan  malbé  la gespa,  el mateix que si entren bicicletes. Les  curses  de 
bicicletes,  continua  manifestant  el  Portaveu  del  Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, són perilloses per la qual cosa, sol.licita més 
vigilància, ja que  s'està donant una mala utilització del parc. 
 
 
 3.-  Pel que fa al seu prec plantejat en una  altra sessió  plenària, 
respecte a la cabina de l'ONCE que hi  ha davant  de  Correus,  el senyor  



Rosas  manifesta  la  seva satisfacció  perquè s'ha solucionat i ara ja hi ha  
quelcom decent. 
 
 
 4.-  En  relació  al Parc Riera,  el  senyor  Rosas assenyala que s'han 
canviat les tapes a la vista dels  seus reiterats  precs  i també ha vist que  s'ha  
solucionat  el tema. 
 
 
 5.-  Demana actuació pel que fa a les persones  que enganxen rètols 
en les parets, en els fanals, etc. 
 
 
 6.-  Sol.licita  que  se  sancionin  les   pintades realitzades  en  les 
parets que porten signatura,  com  les realitzades  per partits, sindicats, etc, ja 
que  es  gasta molt del fons públic a netejar aquests parets. 
 
 
 A continuació pren la paraula el  President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Serveis a la Persona,  senyor  Vicenç Badenes i 
Teixidó, en  relació  amb  el primer  tema plantejat pel Portaveu del Grup 
Municipal  del PP,  senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que el  Club  
de Bàsquet Almeda va demanar autorització per utilitzar  el Pavelló,  i  es va 
autoritzar perquè es  considera  que  un Pavelló també serveix per a aquest 
tipus d'actes, es  tractava d'una festa col.lectiva, no solament dels membres  
del Club. 
 
 
 Pel que fa al tema de les begudes alcohòliques,  el senyor  
President-Delegat  de la  Comissió  Informativa  de l'Area  de  Serveis a la 
Persona, senyor Vicenç  Badenes  i Teixidó,  assenyala  que si la competició és  
reglada  està prohibit,  però no al contrari, especialment en un  cas  en què  es  
tracta d'una festa de cap d'any.  No  obstant,  el senyor  Badenes considera 
que el Portaveu del PP té raó  en què hi ha gent que no sap comporta-se i per 
això van deixar els  voltants  com van quedar, motiu pel  qual,  en  altres 
ocasions  que s'autoritzi, es controlarà, en el  ben  entès que no s'impedirà que 
la gent del barri pugui assistir a la festa. 
 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu  del Grup  
Municipal  del  PP, senyor Amador  Rosas  Outes,  per assenyalar que hi havia 
molta més gent que no era  precisament del barri. 
 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal de CiU, senyor 



Antoni Recort i García, per a manifestar pel que fa a aquest tema, que quan 
s'autoritzi l'ús d'un  equipament per a aquest tipus de coses, se'ls faci 
responsables de la neteja d'un àmbit determinat adjacent a l'equipament. 
 
 
 Finalment  intervé  de  nou el  Portaveu  del  Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que  en aquesta festa creu que  
van haver més coses que  la bruticia, ja que creu que va haver barralles. 
 
 
 A continuació pren la paraula el  President-Delegat de  la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim  Interior  i Governació, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per a assenyalar sobre  el tema del Parc de Can Mercader, que poden  
existir certs  comportaments  per part de la gent  gran,  però  que  
s'han donat instruccions clares, i no existeix  permissibilitat al voltant 
d'aquests aspectes, llevat de les zones no ajardinades. 
 
 
 Pel  que  fa  a  les  pintades  dels  cartells,  el President-Delegat  de 
la Comissió Informativa de l'Area  de Règim Interior i Governació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo, informa que són denúnciades i sancionades  
sistemàticament, i  un  cop han passat els terminis, si no  es  paguen,  són 
remeses per via executiva. De fet darrerament, per  aplicació de l'Ordenança, 
s'ha incrementat el número de sancions, assenyalant  que a la Confederació 
General de  Treballadors no se'ls ha pogut sancionar perquè no estan a la 
ciutat. 
 
 
 En  relació  amb  aquest tema pren  la  paraula  el President-
Delegat  de  la Comissió  Informativa  de  l'Area d'Urbanisme,  Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor  Antonio Martínez  Flor,  per  assenyalar  que  
aquesta  vegada  els cartells  els  han posat amb cinta  adhesiva,  afengint  el 
senyor  Balmón que normalment els col.lectius de la  Ciutat estan  respectant 
l'Ordenança, i inclús s'està  arrivant  a acords,  però no s'ha d'oblidar que 
s'està pressionant  amb el  règim  sancionador i ara, a més a més,  s'esta  
atacant dipòsits de bosses de runa. 
 
 
 Així  mateix, el President-Delegat de  la  Comissió Informativa  de  
l'Area  de Règim  Interior  i  Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, 
anuncia que s'impolsarà  ara una  nova  campanya  per a fomentar el  
compliment  de  les Ordenances,  ja que no depén solament de l'Ajuntament  
sinó del  comportament  dels ciutadans, aspecte  que  a  vegades s'escapa  a  
l'Administració. De  totes  maneres,  continua assenyalant el senyor Balmón, a 
la Confederació General  de Treballadors  se'ls advertirà, ja que això excedeix  



de  la llibertat  d'expressió.  Precisament,  per  a  evitar  tots aquests  aspectes 
s'estan començant a instal.lar  "pirulís" perquè en ells es pugui col.locar la 
publicitat de cartells i similars.  
 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal d'IC, 
senyor Ignasi Riera i Gassiot, en relació a l'incendi que s'acaba de produir en 
el Liceu de  Barcelona, sol.licitar  que el senyor Alcalde enviï una carta al  
responsable  recollint  el sentir del Ple per una  pèrdua  tan important. Avui 
s'han convocat als parlamentaris que porten temes de cultura a una reunió 
per a parlar d'aquest tema  i per a tornar a parlar de les mesures de seguretat 
de locals d'aquella  naturalesa,  per la qual cosa  el  senyor  Riera manifesta la 
seva preocupació per la situació de Can Mercader.  El Parlament, continua 
assenyalant el  senyor  Riera, aprovarà segurament un increment de mesures 
de seguretat en aquest  tipus de llocs, per la qual cosa sol.licita que  es revisin 
les mesures de seguretat que té l'Ajuntament en els llocs a on hi ha molt 
material inflamable. 
 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde,  José Montilla Aguilera, 
per a manifestar la seva conformitat amb el  fet de trametre una carta recollint 
el sentir  del  Ple per  la pèrdua que implica l'incendi del  Liceu,  anunciant 
que a la Diputació avui s'ha aprovat una mocio de tots  els Grups  Polític en 
relació amb aquest tema, que  proposa  es voti per urgència en aquesta sessió. 
 
 
 Finalment el senyor Alcalde manifesta que es  revisaran les mesures 
actuals de seguretat dels nostres equipament més perillosos, assenyalant que 
no obstant, actualment són molt més segurs que abans. 
 
 
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot  seguit, es fa avinent que hi ha assumptes  que tot  i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la  seva urgència.   Per   això,  i  a  proposta    
de   l'Alcaldia-Presidència,   s'acorda   per   unanimitat,    declarar-los 
d'urgència,  en  conformitat amb el que  disposa  l'article 47.2, del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986, de 18  d'abril, i es passa a tractar els assumptes 
següents: 
 
 

MOCIO DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 23.- Reconstrucció del Teatre del Liceu. 
 



 Es llegeix la Moció dels Grups Polítics  Municipals que textualment 
diu: 
 
 "Tots   els   Grups   Polítics   representants   al Consistori  de  
Cornellà de Llobregat acorden  trametre  al Consorci del Liceu el següent 
escrit: 
 
 l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat vol fer palès el  seu  
sentiment aflictiu per la  gran  pèrdua  cultural, artística  i  ciutadana que ha 
suposat  la  destrucció  per l'efecte  del foc del Gran Teatre del Liceu, que  ha  
estat des   de  sempre  un  dels  edificis  més  emblemàtics   de Barcelona,  
Catalunya i l'Estat Espanyol i palau  universal de la lírica. 
 
 Així mateix, aquest Consistori demana que el Teatre sigui 
reconstruit el més aviat possible i manifesta la seva satisfacció  per les 
diligents reaccions de totes  les  Administracions que integren el Consorci del 
Liceu (Ministeri de  Cultura, Generalitat de Catalunya, Ajuntament  de  
Barcelona  i Diputació de Barcelona) que han expressat el  seu compromís en 
iniciar en breu les obres de reconstrucció del que ha estat el primer teatre 
d'òpera de l'Estat i un  dels teatres més importants del món." 
 
 
 Després d'una explicació del contingut de la  Moció donada  pel  
senyor  Alcalde, se sotmet  a  votació  essent aprovada per unanimitat dels 
assitents. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una  hores i quaranta-cinc 
minuts, signant la present  acta l'Alcalde-President,   juntament  amb  mi,  la   
Secretària General, que ho certifico 


